


Občinski svet
Občinski svet Občine Medvode

Prvi ”da” za proračun 2002
Delno zapolnili prazne sedeže, povišali zemljiško rento in dahnili prvi ”da” proračunu za leto 2002.

Občinski svet Občine Medvode je novo leto 
pričakal z dvema nezaključenima sejama; 
23. seja se je zapletla pri obravnavi odpro
daje "občinske” zemlje, 24. seja pa pri ob
ravnavi nove vrednosti točke za odmero na
domestila za uporabo stavbnega zemljišča. 
V obeh primerih je bila prekinitev potreb
na, ko po odhodu opozicije ni bilo možno 
več zagotoviti sklepčnosti. Zato so svetniki 
na 25. seji, ki je bila 8. januarja, najprej 
delno zapolnili svoje razredčene vrste, nato 
pa pripeljali do konca tudi 24. sejo in 
sprejeli osnutek proračuna za leto 2002.

Na prvi seji v letošnjem letu so svetniki v 
svojih vrstah pozdravili novega člana občin
skega sveta predstavnika 
DeSus-a iz 1. volilne enote 
Antona Gustinčiča, ki je 
zasedel prazno mesto pre
minulega Avgusta Prausta.
Nato so potrdili ugotovit
veni sklep, da je delovno 
mesto direktorja Urada za 
lokalno samoupravo, na 
katerega je bil imenovan Anton Gustinčič 
svetnik LDS Roman Lav
tar, nezdružljivo s članstvom v občinskem sve
tu občine Medvode. Kot je razložila Vanja De
beljak, dosedanje Lavtarjevo odločanje na 
predhodnih sejah ni sporno, saj zakonodaja 
pravi, da se mandat preneha z dnem, ko občin
ski svet "ugotovi” nezdružljivost funkcij. Praz
no svetniško mesto bo zasedel Ferdinand Tru
pej, ki se bo odpovedal funkciji člana v nadzor
nem svetu Občine Medvode. Na nezdružljivost

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski 
glas (Silvana Knok, Jože Jarc, Boris Primožič, Franci 
Rozman), odgovorna urednica Marija Volčjak, glavni 
urednik za priloge Andrej Žal ar. Priprava za tisk: 
Media Art, d.o.o. Tisk: Tiskarna KARA, d.o.o., 
Senično. SOTOČJE številka 1 je priloga 9. številke 
Gorenjskega glasa, 1. februarja 2002, dobijo pa jo vsa 
gospodinjstva v občini Medvode brezplačno. Slika na 
naslovnici: Zimsko veselje

funkcij je na prvem sklicu 24. seje opozoril 
svetnik SDS Anton Lah, ki je tokrat podvomil 
tudi o združljivosti funkcije člana občinskega 
sveta s funkcijo svetovalca župana, ki jo oprav
lja Leopold Knez iz Nestrankarske liste za raz
voj krajev. Pravne razlage v tem primeru še ni 
bilo, saj tako oblikovane točke ni bilo na dnev
nem redu, vendarle Leopolda Kneza na nada
ljevanju 24. seje, ki je sledila, ni bilo. Po ne
uradnih podatkih zato, da ne bi bila kakorkoli 
ogrožena legalnost sklepanja o osnutku prora
čuna za letošnje leto.

Višja zemljiška renta
Kljub nasprotovanju opozicije v občinskem 

svetu, ki jo običajno sestavljajo svetniki Ljubo 
Jamnik, Mitja Ljubcljšek, Anton Lah in Janez 
Barle iz vrst SDS, Bojan Kržišnik (Nestrankar
ska lista 1-2-3), Janez Šušteršič in Jože Du
hovnik (nekdanja SKD), so ostali svetniki na 
nadaljevanju 24. seje ponovili glasovanje o 
povišanju vrednosti točke za odmero nadome
stila za uporabo stavbnega zemljišča in spreje
li predlog svetnika Sandija Bartola (SZDL). 
Prav zavoljo namere, da se glasovanje ponovi, 
so opozicijski svetniki zapustili sejo že na pr
vem sklicu v mesecu decembru in s svojim od
hodom povzročili nesklepčnost. Poleg župano
vega predloga, da se vrednost točke poviša za 
8,8 odstotka, sta se že takrat oblikovala še dva 
predloga; oba s stališča, da bi bilo takšno po
višanje prevelika obremenitev tako za fizične 
kot pravne osebe. Sandi Bartol je predlagal 
7,5-odstotno povišanje in Jože Duhovnik 4,4- 
odstotno povišanje vrednosti točke. Pri glaso
vanju pa je prišlo do zapleta oziroma do po
manjkanja ustrezne komunikacije, zato noben 
izmed predlogov ni dosegel potrebne podpore. 
Razlaga, da potemtakem velja še stara vred
nost točke, je že takrat povzročila zmedo in za
htevo Sandija Bartola, da se glasovanje pono
vi, ker so nekateri svetnik glasovali za dva 
predloga. Občinska uprava je za njegovo za
htevo našla oporo v poslovniku, ki sicer ni 
usklajen z zakonodajo, opozicija pa je dala jas

no vedeti, da o isti zadevi ne misli glasovati še 
enkrat. Njihov odhod je povzročil nesklep
čnost in bil deležen hude obtožbe župana Sta
nislava Žagarja, češ da bodo opozicijski svet
niki naredili vse, da proračun ne bi bil sprejet, 
čeprav so ti obljubili, da se pri obravnavi 
osnutka vrnejo nazaj na sejo.

Osnutek proračuna sprejet
Zaradi prej omenjenih zapletov se je Občin

ski svet občine Medvode z zajetnim osnutkom 
proračuna za leto 2002 težkega milijardo in 
577 milijonov tolarjev, če upoštevamo tudi v 
lanskem letu neporabljenih 135 milijonov to
larjev, spopadel šele v letošnjem letu. Med od
bori in komisijami sta večje pripombe na osnit| 
tek proračuna imela le odbor za družbene de
javnosti, ki je med drugim predlagal, da se v 
proračunu ponovno pridobi tudi med 40 in 65 
milijonov tolarjev za prvo fazo obnove doma 
krajanov v Pirničah, in odbor za kmetijstvo, ki 
je predlagal, da se sredstva namenjena kmetij
stvu ohranijo vsaj v lanskoletni količini. Več 
pripomb in predlogov so imeli svetniki, ne le iz 
vrst opozicije, ampak tudi koalicije, ko so raz
pravljali kot posamezniki oziroma kot zago
vorniki lokalnih interesov.

V torek, 29. januarja, je bila sklicana 
seja občinskega sveta. Obravnaval 
naj bi predlog proračuna za letošnje 
leto. 0 njegovi vsebini več v prihodnji 
številki Sotočja, ki bo izšla prvi

Sandi Bartol je med drugim izpostavil potre
bo, da se zaključi projekt izgradnje kanalizaci
je na relaciji Goričane - Sora, Vida Bališ je kot 
nujnost opredelila ureditev ceste skozi Vaše po 
izgradnji kanalizacije in ostale komunalne 
opreme, Janez Burgar pa izgradnjo novega 
vodohrama v Pirničah...
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SERVIS ŠTERN KRANJ d.O.O. Prodaja: 04/201 35 10 
ČIRČE-Šmidova ul. 13, Kranj 04/201 35 11

Servis: 04/201 35 12

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE
Vam v svojih trgovinah v: MEDVODAH, Cesta ob Sori 11, telefon 01/3613-300 

VODICAH, Kamniška 8, telefon 01 /8324-011
VIŽMARJIH, Tacenska 67, telefon 01/5123-666

po ugodnih cenah ponuja:
- SADIKE SADNEGA DREVJA
- SONČNICE, MEŠANICE ŽIT ZA ZUNANJE PTICE
- OZIMNICA (KROMPIR, JABOLKA, ČEBULA, ČESEN...)
- ZAŠČITNA SREDSTVA ZA VARSTVO RASTLIN, KRMILA IN ŽITA
- GNOJILA (MINERALNA IN ORGANSKA)
- SEMENSKI KROMPIR, SEMENSKA KORUZA
- SEMENA VRTNIN, ZELIŠČ IN ROŽ TER SPOMLADANSKE ČEBULICE 
-GOSPODINJSKI IN INDUSTRIJSKI PLIN
Trgovini v Medvodah in Vižmarjih sta odprti vsak dan od 8. -19. ure, ob sobotah od 8. -12. ure, 
trgovina v Vodicah je odprta vsak dan od 7.30 -17. ure, ob sobotah od 7.30 -12. ure.

OBIŠČITE NAS IN SE PREPRIČAJTE O NAŠI BOGATI PONUDBI
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Zimska služba v številkah
Dogajanja

Prvi sneg za preverbo odloka
Odlok o financiranju komunalnih dejavnosti v krajevnih in vaških skupnostih naj bi med drugim povedal,

koliko nas stane pluženje krajevnih poti.

Prvi pravi sneg tudi v nižinah nas menda ni 
presenetil. Tako so nam namreč zatrdili 
tudi v Oddelku za javne gospodarske službe 
Občine Medvode, kjer so sicer prejeli nekaj 
pritožb, ki pa sojih posredovali naprej v ob
ravnavo in izvedbo. Prvi sneg in zimska 
služba sta nam dala možnosti za preverbo 
Odloka o financiranju komunalnih dejav
nosti v krajevnih in vaških skupnostih za 
leto 2002 in dalje. Ta je trenutno še v obliki 
osnutka in lahko do končne oblike doživi še 
kakšno izmed sprememb.

Na nadaljevanju 23. seje je osnutek odloka 
predstavil Feliks Ježek, predsednik posebne 
komisije, ki je bila imenovana še v prejšnjem 
mandatu občinskega sveta Občine Medvode. 
Svetniki so opravljeno delo komisije ocenili za 
uspešno, sam osnutek pa kot dobro podlago za 
nov odlok, s katerim naj bi občina Medvode 
postopno dobila pravi popis makadamskih in 
asfaltiranih cest, pločnikov, parkirišč, avtobus
nih postajališč, parkov, zelenic in otroških

igrišč, ki jih vzdržujejo posamezne krajevne 
ali vaški skupnosti. Hkrati naj bi odlok pred
stavljal tudi cenik opravljenih storitev; med 
drugim tudi zimske službe. Po osnutku odloka 
naj bi krajevnim in vaškim skupnostim za pet
kratno pluženje snega, (toliko jim bo priznano 
v vsakem primeru), na kilometru krajevnih 
cest pripadalo 15 tisoč tolarjev, za petkratno 
pluženje snega na kilometru pločnika 30 tisoč 
tolarjev in 6 tisoč tolarjev za petkratno pluže
nje avtobusnih postajališč.

Po podatkih, ki so jih predstavniki krajevnih 
in vaških skupnosti posredovali komisiji, vzdr
žujejo in plužijo skupaj več kot 156 kilometrov 
makadamskih in asfaltiranih cest, 14 kilome
trov in pol pločnikov in 40 avtobusnih postaja
lišč. Po tako oblikovanem osnutku odloka, naj 
bi vse krajevne in vaške skupnosti za opravlja
nje zimske službe v prihodnjem letu dobile 
skupaj 3 milijone tolarjev. K temu znesku je 
potrebno dodati tudi 38 milijonov tolarjev, ki 
jih bo dobil koncesionar za pluženje ostalih 87

kilometrov občinskih lokalnih cest. Občino 
stane pluženje ceste, široke do štirih metre, v 
tem primeru 2.500 tolarjev oziroma pluženje 
širše ceste 3.800 tolarjev. V Oddelku za javne 
gospodarske službe so nam pojasnili, daje to
liko višji znesek namenjen koncesionarju zato, 
ker je, glede na dosedanje izkušnje, predvide
no več kot petkratno pluženje in tudi višji nivo 
opravljanja zimske službe. Na osnutek odloka 
o financiranju komunalnih dejavnosti v krajev
nih in vaških skupnostih seje do sedaj najbolj 
ostro odzval predsednik KS Katarina Vladimir 
Bertoncelj, ki je med drugim opozoril tudi na 
precej nepravilnosti pri popisu površin, ki jih 
urejajo posamezne skupnostih.

Kar pa se tiče zimske službe, je proti uravni
lovki, ki ne upošteva različnih vremenskih raz
mer v nižinah in Polhograjcih. Medtem ko so 
drugje plužili šele prvič, so namreč na Katari
ni morali že drugič. Feliks Ježek pravi, da so 
ravno za izjemne primere že v osnutku odloka 
rezervirali določena sredstva.

Odbor za komunalo tokrat 
v KS Vaše - Goričane

Člani Odbora za komunalne dejavnosti Občine Medvode so si izbra
li nekoliko drugačen način za svoje sestanke. Vsakokrat odidejo v 
drugo krajevno skupnost, v četrtek, 24. januarja, so se sestali v pros
torih Krajevne skupnosti Vaše - Goričane.

Tako imajo tudi krajani sami možnost predstaviti svoje težave in na
črte na področju komunale. Največ dejavnosti v KS Vaše - Goričane 
se zagotovo odvija na področju kanalizacije. V njihovem načrtu za le
tošnje leto je zato izgradnja kanalizacijskega omrežja, ter nato še ploč
nika in asfaltne prevleke. Pridobili želijo vsa soglasja za zemljišče ob 
reki Sori, da bodo cesto, ki povezuje Goričane z Medvodami lahko 
čimprej dokončali. V letošnjem letu načrtujejo še odkup zemljišča od 
Tovarne papirja Goričane, ureditev dovoza do stanovanjskih hiš Ko
pač in Žagar ter znižanje pločnika pri uvozu na most čez Soro. Poleg 
tega načrtujejo še nekaj aktivnosti v okviru programov krajevnih 
skupnosti. Uredili bodo javno razsvetljavo, sanirali jašek za meteorne 
vode pri mali grajski stavbi, ter uredili še preostalo četrtino vodovoda, 
ki ga še niso sanirali. Vse te dejavnosti se bodo seveda izvajale ob 
stalnih nalogah, ki jih ima krajevna skupnost, kot je vzdrževanje ma
kadamskih cest, ter organizacija zimske službe.

Člani Odbora za komunalno dejavnost so ugotovili, da je večina na
črtovanih nalog v KS Vaše - Goričane zajeta tudi v predlogu proraču
na za letošnje leto. Ob nadaljnji obravnavi le-tcga, so ugotovili, da ni
majo pripomb, saj so bili s strani predlagatelja upoštevane vse njiho
ve pripombe.

Skoraj 700 pobud in predlogov
Do četrtka, 10. januarja 2002, so v Oddelku za okolje in prostor Ob

čine Medvode prejeli skoraj 700 pobud in predlogov za oblikovanje 
novega prostorskega plana Občine Medvode 2020; od tega jih je do
brih 75 odstotkov za spremembo namembnosti zemljišča, 20 odstot
kov za oblikovanje prostora in le 5 odstotkov za legalizacijo že oprav
ljenega nedovoljenega posega. Med pobudami ni takšnih, ki bi v bliž
nji prihodnosti obetali večjo poselitev tipa Zbiljski gaj ali Brezovec.

Vsi pobudniki so dobili pisno obvestilo, pod katero številko so vo
dene njihove pobude, in napotke, s katerimi dokumenti jih je morda

potrebno še dopolniti. Glede na to, da se v dolgoročnem planu običaj
no spreminja namembnost zemljiš iz nezazidljivih v zazidljive površi
ne, lahko občina le posreduje vloge občanov na pristojna ministrstva, 
saj lastne tovrstne pristojnosti nima. Vse pobude bodo obravnavane, 
dopolnjene in pripravljene v obliki za predajo pristojnim ministrstvom 
v soglasje. Približno čez leto dni naj bi bil osnutek dolgoročnega pros
torskega plana dan v javno obravnavo in potrditev občinskemu svetu 
Občine Medvode. Na podlagi pripomb in sprememb bo oblikovan 
predlog, ki mu bodo morale ponovno soglasje dati pristojne službe in 
končno mnenje vlada RS. Predvidoma konec prihodnjega leta bo 
zadnjo potrditev dal občinski svet Očine Medvode.

OBČINA MEDVODE 
ŽUPAN
Cesta komandanta Staneta 12 
1215 MEDVODE

vabi k sodelovanju

PRIPRAVNIKA
za sklenitev delovnega razmerja za določen čas - za čas 

pripravništva, s polnim delovnim časom.

Pogoji:
- visokošolska izobrazba - univerzitetni diplomirani pravnik

Kandidat mora poleg zgoraj navedenega pogoja izpolnjevati 
še pogoje, določene z Zakonom o delavcih v državnih organih 
(Uradni list RS, št. 15/90, 5/91, 18/91, 22/91, 2/91-1, 4/93 in 
70/97).
Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandidati 
pošljejo do vključno 17. 2. 2002 na naslov:
Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 
Medvode, s pripisom: "Prijava na prosto delovno mesto.” 
Kandidati bodo o izbiri obveščeni v 30 dneh po preteku roka za 
prijavo.

ŽUPAN
Stanislav ŽAGAR
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Aktualno

Stališča, odgovori, trditve...
Pred koncem leta je skupina svetnikov občinskega sveta sklicala tiskovno konfrenco

Zbilje - Skupina svetnikov občinskega sveta Medvode (Barle, Šušteršič, Kržišnik, dr. 
Duhovnik) je pred koncem minulega leta v restavraciji Jezero ob Zbiljskem jezeru sklicala 
tiskovno konferenco. Na njej so predstavili ”svoja stališča in odgovore na županove trditve, 
žalitve in podtikanja ter osvetlili nekatera aktualna doganja” v občini Medvode.

Poudarili so, da opozicija v občinskem svetu praktično vedno zagotavlja sklepčnost sej. Župan 
pa ni mogel pridobiti sklepčnost za 24. sejo brez opozicijskih svetnikov. Med samo sejo je z raz
nimi vzkliki spodbujal k netenju sovraštva med svetniki.

Ob glasovanju za povečanje prispevka za stavbno zemljišče se je izkazalo, da ma opozicijski 
predlog, ki omogoča manjše obremenitve občanov, večjo podporo. Zradi tega je župan želel s 
preglasovanjem doseči ponovno glasovanje. Temu pa se je opozocija uprla. Ponovnega glasova
nja ob discipliniranju posameznih svetnikov s strani župana preprosto ni dovolila. Jasno je pove
dala, daje točka zaključena in da se lahko seja nadaljuje samo z naslednjo točko. Župan je želel, 
da se izglasuje povečan prispevek za stavbno zemljišče, opozicija je bila za manjši prispevek, zato 
se je s seje predčasno umaknila.

Župan je tudi z neresnično trditvijo, da je opozicija preprečila sprejem proračuna z neresnični
mi izjavami namerno blatil opozicijo. Pri tem pa je pozabil na dvoje: osnutek proračuna je bil 
dan v obravnavo na svet in mora biti naknadno obravnavan kot predlog. V osnutku proračuna za 
leto 2002 je za najmanj 135 milijonov SIT manjših prihodkov (ali izgube po domače), kar kaže 
na tipično predvolilnost proračuna, ki ga bodo plačali Medvodčani s povečanimi dajatvami.

Kar zadeva komunalni prispevek za pozidavo Zbiljski gaj, so poudarili, da so pri obravnavanju 
posebej izpostavili, da aktiviranje takega projekta razumejo kot dokončno reševanje komunalne 
opremljenosti predela od križišča na klancu do severne meje območja Zbiljski gaj. Vrednost vpla
čila komunalne opremljenosti za projekt novogradnje Zbiljski gaj bi omogočilo, da brez dodat
nih sredstev iz občinskega proračuna dokončno rešimo problem kanalizacije, pitne vode, javne 
razsvetljave in pločnika do novega križišča.

Kritični pa so bili tudi do delitvene bilance. Ocenili so, daje občina Medvode dobila le drob
tinice z bogatinove mize. Občina Vodice je na primer dobila 1,3 milijarde tolarjev, občina Med
vode pa 250 milijonov tolarjev. Poudarili so, da bi občina Medvode, če bi se tako pogajala, kot 
seje občina Vodice, dobili v Medvode 2,5 do 3 milijarde tolarjev.

Odgovori župana oziroma občinske uprave

Proračun
Predlog proračuna za leto 2002 (in vsi že 

sprejeti proračuni v prejšnjih letih) je v skladu 
z vsemi zakonskimi akti, ki jih moramo pri se
stavi proračuna upoštevati. Pri sestavi proraču
na smo upoštevali vsa proračunska načela, ki 
so določena v Zakonu o javnih financah. Pro
računska načela so vodila, ki jih je treba spo
štovati v vseh fazah proračunskega ciklusa in 
so konkretizirana v posameznih zakonskih re
šitvah oziroma členih. Posebej bi izpostavil 
Načelo proračunskega ravnovesja (7. odsta
vek 2. člena Zakon o javnih financah), ki za
hteva, daje proračun že pri sprejemanju uskla
jen, s čimer je mišljeno formalno ravnovesje. 
To je ravnovesje med celotnimi prejemki in 
izdatki proračuna (vključno z zadolžitvijo, 
vrnjenimi sredstvi iz proračuna danih posojil, 
prenesenimi prejemki iz proračuna iz prejšnje
ga leta in prodanimi kapitalskimi deleži).

Taka sestava proračuna je potrebna zaradi 
nove sprejete ekonomske klasifikacije proraču
na, po kateri je proračun strukturiran v bilanco 
prihodkov in odhodkov, račun finančnih na
ložb in teijatev in račun financiranja. Tako spa
dajo med prejemke proračuna prihodki iz bi
lance prihodkov in odhodkov; prejemki iz ra
čuna finančnih naložb in terjatev in prejemki 
iz računa financiranja. Razlika med prihodki 
in odhodki iz bilance prihodkov in odhodkov 
se prikaže kot presežek ali primanjkljaj prora
čuna, ki je iz proračunskega vidika dovoljen.

Ni pa dovoljeno, da celotni izdatki presegajo 
celotne prejemke proračuna.

Vsi proračuni Občine Medvode od leta 
1995 so bili usklajeni in so spoštovali vsa 
proračunska načela oziroma zakonske akte, 
ki so pri proračunskem financiranju zahte
vani.

Iz zgoraj navedenega sledi, da trditev, ki jih 
je izjavila Opozicija v Občinskem svetu Med
vode: ”v osnutku proračuna za leto 2002 je 
najmanj za 135 mio SIT manj prihodkov (ali 
izgube po domače) kar kaže na tipično predvo
lilnost proračuna, ki ga bodo plačali Medvod
čani s povečanimi dajatvami” ne drži in gre 
za grobo zavajanje javnosti.

Komunalni prispevek 
za Zbiljski gaj

Glede na navedbe člana občinskega sveta 
Občine Medvode, g. Jožeta Duhovnika, ki so 
bile objavljene v Delu, in glede na trditve, ki so 
bile podane na tiskovni konferenci, dne 24. de
cembra 2001, ki jo je predvajala Kabelska TV 
Medvode, občinska uprava meni, da je nujno 
potrebno dati odgovor in pojasnila na trditve, 
ki jih sklicatelji niso podkrepili z nikakršnimi 
materialnimi dokazi in so le dokaz dejstva, da 
osebe, ki te trditve javno propagirajo, omenje
ne problematike ne poznajo, še bolje pa je reči, 
da stvari enostavno ne razumejo. Zato so zara
di njihovega popolnega nepoznavanja in nera
zumevanja postopkov navajali neresnične, za
vajajoče trditve, pri tem pa se stalno sklicujejo 
na glas ljudstva in na poštenost.

Resnica o komunalnem prispevku za pozi
davo Doma za starejše občane in gradnjo 
stanovanjskih hiš v Zbiljskem gaju: Že sama 
trditev, da je skupina svetnikov, ki je sklicala 
tiskovno konferenco, glasovala za projekt, je 
lažna. Dokaz so video posnetki in zapisniki sej 
občinskega sveta, ki dokazujejo, da so glaso
vali proti ali enostavno sploh niso glasovali.

Kar se tiče obračunanega in plačanega ko
munalnega prispevka za dom starejših obča
nov in stanovanjskih hiš, je treba te izračune 
natančno pojasniti tudi v primerjavi z izraču
ni za druge občane, ki gradijo manjše soseske 
ali samostojne stanovanjske hiše.

Trditev, da naj bi višina komunalnega pri
spevka znašala med 400 in 500 mio SIT, je na
pačna. Dejstvo, da je v predlogu proračuna ziflfift 
leto 2000 višina predvidenih sredstev za ko**'' 
munalni prispevek za celotno občino ovredno
tena na 200 mio SIT, pokaže, da občinska 
uprava takšne višine prihodka v proračunu ni 
predvidevala.

Na željo investitorja po informaciji, kakšna 
bo višina pripadajočega komunalnega prispev
ka za dom in naselje v primeru, da je zemljiš
če popolnoma komunalno opremljeno, je bil 
investitorju izdan informativni izračun v višini 
cca. 400 mio SIT.

Ker pa je jasno, da je gradnja potekala na 
zemljiščih, ki so v naravi gozd, je občina v po
godbi o plačilu komunalnega prispevka zara
čunala le tisto infrastrukturo, ki je bila dejan
sko zgrajena, to pa je:

- cesta v asfaltni izvedbi z robniki, hodniki za 
peščce in prometno signalizacijo

- javna razsvetljava v kabelski izvedbi s kan- 
delabri in

- odvodnjavanjc javnih površin
Za vso ostalo infrastrukturo, ki ni bil:jvj|$ 

zgrajena, zato je občina ni mogla zaračuna
ti, je z izvajalcem oziroma investitorjem 
sklenila pogodbo o izvedbi del, v kateri je 
točno opredeljeno, da bo izvajalec na lastne 
stroške izgradil naslednjo komunalno infra
strukturo: primarni kanal za odpadne 
vode; primarni kanal za meteorne vode; 
glavni vod plinovoda; transformatorska po
staja - TP in 20 kV kablovod; povezovalni 
primarni vod vodovoda iz Žcj do območja 
Na klancu; priključek na Zbiljsko cesto; av
tobusno postajališče.

Pri tem je treba posebej poudariti, da iz dose
danje prakse izračunavanja komunalnega pri
spevka sledi, da višina obračunanega prispev
ka za posamezni komunalni vod nikoli ne do
sega realne višine vložka, kakršno zahteva 
kasnejša izgradnja določenega komunalnega 
voda. Dejstvo je, daje investitor poleg sekun
darnega omrežja za Zbiljski gaj z lastnimi 
sredstvi zgradil primarni povezovalni kanal iz 
Zbiljske na Donovo cesto, zato so dobili prebi
valci starega naselja ob Zbiljski cesti možnost 
takojšnje priključitve na kanalizacijo, ob seve
da predhodno zgrajeni sekundarni mreži. Zato 
so trditve, da so bila sredstva iz ostalih delov
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občine dodatno vlagana za sanacijo komunale 
v Zbiljskem gaju, ne le lažne, ampak tudi pri
merne za kazensko ovadbo.

Komunalni prispevek je bil v celoti, to je v 
znesku 115 mio SIT poravnan v decembru leta 
2000. Tako plačan komunalni prispevek je bil 
po sklepu občinskega sveta kot delež občine 
Medvode plačan podjetju DOM, d.o.o., za na
men izgradnje Doma starejših občanov. Tako 
je občina pridobila 15-odstotni delež pri uprav
ljanju doma, pravice prednosti medvoških ob
čanov pri zaposlovanju in medvoških starejših 
občanov pri namestitvi v domu.

Ker pa svetnik g. Jože Duhovnik dela primer
javo izračuna z izračunom komunalnega pri
spevka za individualno gradnjo, je prav, da se 
kot ilustracija k načinu izračunavanja navede 
primerjava vsaj enega podobnega izračuna iz 
občine Medvode. Najbolj nazorno je, če neko 
trditev neke osebe predstavimo z njegovim 
osebnim primerom. Svetnik Duhovnik je v letu 
1997 legaliziral na črno zgrajen stanovanjski 
objekt. Za takšen objekt bi bila po pravilih Pra
vilnika o enotni metodologiji za izračun vred
nosti stanovanjskih hiš in stanovanj prosilcu iz
dana odločba, za plačilo komunalnega prispev
ka v višini 2.182.284,00 SIT. Ker seje investi
torju pri odmeri upoštevalo, daje skupaj s so- 
krajani v preteklem obdobju gradil vodovod in 
ceste v KS in s tem vlagal sredstva in delo v 
komunalno infrastrukturo, je v končni odločbi 
o plačilu komunalnega prispevka z dne 
17.11.1997, ki gaje moral plačati investitor 
pred izdajo gradbenega dovoljenja za legaliza
cijo črne gradnje, znašal komunalni prispevek 
le 606.984,00 SIT.

Primerjava nazorno prikazuje način obraču
navanja komunalnega prispevka, ki mora po 
sklepu občinskega sveta občine Medvode 
upoštevati 50-odstotni popust na celotno vsoto, 
poleg tega pa še upoštevati morebitna minula 
vlaganja občanov. Postopka obdelave in izra
čuna komunalnega prispevka med Zbiljskim 
gajem in investitorjem Duhovnikom sta popol
noma primerljiva. S tem občinska uprava jav
no, transparentno in pregledno, z dokumenti 
Odgovarja na lažne trditve, da je bila občina 
Medvode v primeru izgradnje Zbiljskega gaja 
oškodovana za 300 mio SIT.

Občinska uprava bo zaradi trditev g. Duhov
nika in ostalih udeležencev tiskovne konferen
ce ustrezno ukrepala preko sodnih postopkov 
zaradi javnega navajanja laži in obrekovanja.

OBČINSKA UPRAVA

Drobtine iz bogatinove mize
Pod tem naslovom so svetniki, ki sebe imenu

jejo medvoška opozicija, predstavili prebival
cem občine Medvode "Dogovor o delitvi pre- 
moženja’’, ki so ga sklenile občine naslednice 
bivših petih ljubljanskih občin, s poudarkom na 
trditvah, da si je občina Vodice - župan v delit
venih pogajanjih z Mestno občino Ljubljana, 
izborila mnogo več kot medvoška občina oziro
ma mnogo več, kot ji po pogodbi pripada.

Za pojasnitev zgornjih trditev je potrebno 
predstaviti vsebino dogovora o delitveni bilan
ci sprejeti in podpisani dne 13. aprila 2000 v 
ljubljanski Mestni hiši.

1. člen
Razmerja oziroma odstotki, ki pripadajo vsa

ki posamezni občini, so določeni na podlagi

- dohodnine (upošteva se podatek o ustvarje
ni dohodnini za leto 1992)

- števila prebivalcev (podatki objavljeni v po
ročevalcu DZ RS št. 47/94)

- površine (upošteva se površina novonastalih 
občin na dan 1.1.1995)
in sicer v razmerjih:
47,5 % dohodnina 
47,5 % prebivalci 

5 % površina.
2. člen
Na podlagi tako določenih razmerij je višina 

pripadajočih deležev naslednja:
Občina Brezovica 2,76 %
Občina Dol 1,26 %
Občina Medvode 3,84 %
Občina Velike Lašče 1,39 %
Mestna občina Ljubljana 83,12 %
Občina Dobrova - Polhov Gradec 2,09 % 
Občina Ig 1,83 %
Občina Škofljica 1,80 %
Občina Vodice 1,05 %
Občina Horjul 0,86 %
3. člen
Sporazumno določena višina denarnih sred

stev, za poravnavo razlike v premoženju med 
strankama tega dogovora znaša 160.176.792,10 
SIT, ki izhaja iz skupne osnove za delitev, to je 
4.500.000.000,00 SIT, kije povečana s temelj
no obrestno mero (TOM) v obdobju od 1. L 
1995 do 31. 12. 1999, v skladu z zgoraj nave
denimi odstotki.

4. člen
Mestna občina Ljubljana bo tako določen 

znesek občini Medvode poravnala v treh letih 
na neto žiro račun, v naslednjih obrokih:

- do 30.6.2000 v višini 40.000.000,00 SIT
- do 30.9.2000 v višini 46.000.000,00 SIT
- do 30.6.2001 v višini 86.000.000,00 SIT
- do 30.6.2002 v višini 88.176.794,10 SIT
V primeru, da katerakoli občina prejme od 

Mestne občine Ljubljana višji znesek, kot ji 
pripada po določenem deležu od skupne osno
ve, določene v 3. členu tega dogovora, je Mest
na občina Ljubljana dolžna občini Medvode 
poravnati tako ugotovljeno razliko v enaki vi
šini povečanja.

V primeru, da bi se po podpisu tega dogovo
ra našlo še novo premoženje, ki spada v delit
veno bilanco skupnega premoženja občin, ki 
so ustanovljene na območju prejšnjih ljubljan
skih občin, Mestna občina Ljubljana izplača 
občini Medvode znesek, ki ustreza deležu ob
čine na navedenem premoženju.

Iz zgoraj navedenih členov pogodbe je raz
vidno, da je občini Medvode po delitveni po
godbi pripadlo 260 mio SIT, ki so nam bili v 
treh enakih obrokih že nakazani na ŽR občine 
Medvode.

Za vse ostale (neuradne) dogovore med me
stom Ljubljana in ostalimi občinami, podpisni
cami dogovora nimamo v občini nobenih po
datkov, niti uradnih niti neuradnih. Zato seve
da tudi nimamo dokazov za takšne trditve sku
pine svetnikov, kakor materialnih dokazov ne 
posredujejo niti oni. Pa vendar smo po tiskov
ni konferenci skupine svetnikov, predvsem pa 
po javni izjavi g. župana občine Vodice Anto
na Kokalja na TV Medvode, v kateri govori o 
višini prejetega denarja, ki ni v skladu z dogo
vorom o delitveni bilanci, nemudoma poiskali 
in zahtevali odgovor Uprave Mestne občine

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - Aktualno I
Ljubljana. V zahtevi smo zapisali, da v prime
ru, da so trditve g. Kokalja, ki niso v skladu s 
4. členom dogovora o delitvi premoženja res
nične, postane dogovor o delitvi premoženja za 
vse podpisnike ničen.

Iz Uprave mesta Ljubljana smo prejeli na
slednje odgovore oziroma pojasnila: Na podla
gi podpisanega dogovora o delitvi premoženja 
je občini Vodice pripadal delež denarja 78 mio 
SIT, kar je 1,05 % skupnega denarja za delitev. 
In to je ves denar, ki ga je občina Vodice pri
dobila iz tega naslova. Razlika do omenjenih 
150 mio SIT pa pomeni denar ekološke takse 
za obremenjevanje voda - to je 45 mio SIT (ob
čina Medvode je iz tega naslova v letu 2001 
prejela 80 mio SIT) 27 mio SIT pa so Vodice 
prejele na račun obresti v zadnjih dveh letih 
nenakazane ekološke takse.

Poleg navedenega pa je občina Vodice proda
la svoj delež v Holdingu mestu Ljubljani in za 
to že prejela 750 mio SIT.

Pojasnilo:
Naj obvestim občanke in občane, da bo obči

na Medvode v naslednjih štirih letih iz prora
čuna Holdinga za komunalne projekte prejela 
investicijska sredstva v višini cca. 1,0 milijarde 
SIT (v obliki izvedenih projektov). To je raz
vidno iz pogodbe o ustanovitvi Holdinga Ljub
ljana (6. in 10. člen). Pogodba je bila podpisa
na dne 14. 6. 2001. Občina Medvode je 3,84- 
odstotni lastnik Holdinga in torej drugi največ- 
ji lastnik. Zato o prodaji medvoškega deleža 
Holdinga ne razmišljamo.

O trditvah župana Vodic, da bo v letošnjem 
letu na račun dogovora o delitvi premoženja 
prejel še dodatnih 278 mio SIT in v letu 2003 
še dodatnih 100 mio SIT v mestu Ljubljana, po 
zagotovilih odgovornih ne vedo ničesar.

Odgovor zaključujem z ugotovitvijo in pojas
nilom, da je občina Medvode podpisala dogo
vor o delitvi premoženja na podlagi predhodno 
sprejetega sklepa občinskega sveta Medvode. 
Občina Medvode si je v 10. členu pogodbe o 
delitvi edina dodatno izposlovala sledeče: Gle
de na izredno pereč problem prometa na rela
ciji Medvode - Ljubljana (Šentvid) smo se s 
pogodbo zavezali za skupno akcijo izgradnje 
štiripasovne ceste. Če poizkusim le ovrednoti
ti vrednost določil 10. člena dogovora o delit
vi, je vsem poznavalcem jasno, da gredo števil
ke v milijarde SIT.

10. člen
Stranki dogovora soglašata, da bosta sodelo

vali pri izgradnji tako imenovane "ljubljanske 
zahodne vpadnice”, ki bo potekala tako na ob
močju Mestne občine Ljubljana kot tudi obči
ne Medvode.

Stranki bosta oblikovali posebni dogovor o 
sodelovanju na tem projektu in ga posredovali 
Ministrstvu za promet in zveze.

V skladu z zadnjim sestankom na Ministrstvu 
za promet in zveze ter dosedanje skupne dogo
vore, stranki tega dogovora soglašata, da se 
priprava dokumentacije za projekt naveden v 
prvem odstavku tega člena, začne že v letoš
njem letu.

Spoštovane občanke in občani, presojo o de
javnosti in aktivnosti občinske uprave in župa
na v fazi usklajevanje in podpisovanja delitve
ne bilance prepuščam vsem vam.

ŽUPAN 
Stanislav Žagar
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Gospodarstvo
Poslovne gazele 2001

Kako plahe so medvoške gazele?
Kje na lestvicah poslovnih gazel se nahajajo medvoške družbe? Kakšna merila izbrati za oceno

hitrosti rasti?

Nov 6-barvni tiskarski stroj - naložba vredna 110 milijonov tolarjev.

Termin "gazela” v poslovnem svetu uporab
ljamo za hitro rastoče gospodarske družbe. 
Merila za ugotavljanje rasti so v svetu pre
cej različna, bodisi da merimo rast vredno
sti delnice na borzi, rast prodaje, rast števi
la zaposlenih v družbi, čisti dobiček ali

dobiček na zaposlenega. Poslovni tednik 
Gospodarski vestnik vsako leto pripravi 
seznani 500 slovenskih gazel glede na rast 
prodaje. Kje so medvoške?

Med gazelami osrednje Slovenije, ki imajo 
sedež v Medvodah, so se na teh lestvicah pre

cej visoko zavihteli družba Overall s petimi 
zaposlenimi, podjetje za izdelavo vgradnih 
omar s triindvajsetimi zaposlenimi A kron in 
družba z dvajsetimi zaposlenimi Mebles. Gra
fično embalažno podjetje Jamnik, ki zaposluje 
37 delavcev, pa je najvišje uvrščena medvoška 
gazela v nacionalnem merilu glede na čisti 
dobiček v letu 2000, saj so ga uvrstili na 
59. mesto. Podatki za leto 2000 med drugim 
kažejo, da je čisti dobiček znašal dobrih 78,5 
milijona tolarjev oziroma 2,5 milijona na zapo
slenega in da se je prodaja med letom 1996 in 
2000 več kot potrojila. Direktor in večinski 
lastnik podjetja Ludvik Jamnik je zadovoljen 
tudi s poslovanjem v lanskem letu, saj jim j^j 
poleg zaključene naložbe v nove prostore, 
uspela tudi naložba v deset let star, popolnoma 
obnovljen, 6-barvni tiskarski stroj v vrednosti 
več kot 110 milijonov tolarjev. Po njegovem 
mnenju bi moralo potekati razvrščanje na 
lestvice ločeno, glede na to ali so družbe pro
izvodne ali drugačne, saj prve težje dosegajo 
hitre skoke v prodaji. Veliko več pa mu pome
ni, da se je podjetju uspelo povzpeti na šesto 
mesto med kartonažerji oziroma izdelovalci 
embalaže v Sloveniji.

Papirnica Goričane

Papirni stroj še hitrejši
Slovenska razvojna družba išče nove možnosti za odprodajo večinskega deleža. Kljub zapletom okrog 

lastništva, jim je uspela naložba v povečano hitrost papirnega stroja.

Papirnici Goričane je bilo v drugi polovici leta 2001 namenjeno 
veliko meduske pozornosti. Spremljali smo namreč dogodke, ki so 
sledili ponovnemu razpisu Slovenske razvojne družbe (SRD) za 
odprodajo več kot 85-odstotnega deleža v tej papirnici, vse dokler 
se ni ponovno premislila. Konec leta je dogajanje ponovno pope
strila še z enim izmed možnih scenarijev, da bi namesto prek raz
pisa delež prodala z javno dražbo. Kako so zapleti vplivali na na
črtovane velike naložbe v papirnici?

Želeli smo preveriti, kako so vsi zapleti okrog odprodaje večinskega 
deleža in vsi dvomi o verodostojnosti podatkov o uspešnosti papirni
ce, vplivali na načrtovane naložbe v posodobitev papirnega stroja v 
mesecu novembru. V letu 2001 je vodstvo namreč načrtovalo naložbe 
v višini milijarde in 72 milijonov tolarjev oziroma v višini skorajda 
desetih milijonov mark. Do konca novembra je bila izvedena naložba 
v mlelne naprave in regulacijo mletja, v zamenjavo difuzorskega blo
ka, sanirana je bila sitova skupina, opravljena so bila dela za poveča
nje hitrosti papirnega stroja in modernizacija premazne kuhinje ter lo
gistike. Naložbi v nov centralni valj in vzdolžni rezalni stroj pa so v 
polnem teku. V lanskem letu naj bilo za naložbe plačano dobrih 6 mi
lijonov mark, preostala polovica sredstev, med drugim tudi v nov ob
jekt za vzdolžni rezalni stroj, pa do sredine letošnjega leta, v katerem 
načrtujejo tudi nakup novega pakirnega stroja. Rezultati kažejo, da so 
vse naložbe v posodobitev papirnega stroja maksimalno hitrost pove
čale s predhodnih 620 metrov na 780 metrov osnovnega papirja na 
minuto. Številke nadalje kažejo na dobiček v skupni višini 357 mili
jonov tolarjev ali 50 odstotkov nad planom, delež izvoza 67,5 odstot

ka proizvedenega papirja in 8,7-odstotno donosnost kapitala.Direktor 
Andraž Stegu je pohvalil odločitev nadzornega sveta Slovenske 
razvojne družbe, da zaradi zapletov pri izbiri novega večinskega 
lastnika, ponovi razpis. V pismu, ki ga je konec leta naslovili na 
takratnega predsednika uprave SRD-a Marjana Rekarja, pa je mož
nost, da bi se namesto javnega razpisa uporabila javna dražba, že 
označil za neizvedljivo. Dvomi namreč, da bi bil SRD v sedanjem 
položaju, sposoben speljati vse potrebne postopke za dražbo brez 
zapletov. V tem trenutku je še brez odgovora tudi vprašanje, kako bo 
podjetje Papigor, ki gaje ustanovilo širše vodstvo papirnice skupaj s 
Krekovo družbo, sodelovalo na razpisu ali dražbi.

Praškasti premazi za Rusijo
Že od novembra dalje pričakujemo poročilo revizijske družbe, ki je 

na zahtevo kranjske Save, večinskega lastnika, vzela pod drobnogled 
določene segmente poslovanja podjetja Color, potem ko je sedaj že 
bivši direktor Bojan Dolar napovedal svoj odhod. Namesto poročila 
smo dobili povabilo na podpis pogodbe, ki jo je v ponedeljek, 17. de
cembra, podpisal novi predsednik uprave Colorja Samo Ivančič z di
rektorjem in lastnikom moskovskega podjetja Torkinvestpro Mihailom 
Lohinom. Pogodba je sklenjena za 200 ton praškastih premazov v le
tošnjem letu in za 300 ton praškastih premazov v prihodnjem letu, kar 
predstavlja 15-odstotkov celotne Colorjeve prodaje tega izdelka. Na
ročnik je prepričan, da so Colorjevi praškasti premazi na ruskem tržiš
ču konkurenčen proizvod, tako cenovno kot po doseženi kvaliteti.
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Zanimivosti I
Štefanovo v Sori in Hrašah

Sveti Stefan, daj nam zdravja!
’Ofer” živince v Sori in blagoslov konj v Hrašah; dve obliki za enako prošnjo - za zdravje v hiši in hlevu.

26. decembra, dan po božiču, god uje sv. Šte
fan, ki ima na Slovenskem precej svojih cer
kva. Ena takih je tudi v Sori. Predvsem za 
kmečkega človeka je bil sv. Štefan namreč 
pomemben svetnik, saj je skrbel za zdravje 
živine v hlevu. Na Štefanovo so v cerkvah 
blagoslavljali vodo in sol, nosili živinco v 
”ofcr” ali pa pripeljali konje pred cerkev na 
blagoslov. Vse to poznamo tudi dandanes 
pri nas; blagoslov živince v cerkvi sv. Štefa
na v Sori in blagoslov konj pred cerkvijo sv. 
Jakoba v Hrašah.

”Ofer" živince v cerkvi sv. Štefana v Sori je 
tudi letos potekal tako, kot so zapisali že pred 
pol stoletja. Pred začetkom ”ofra” figure živi- 
me položijo v košaro na mizo pred cerkvijo. 
Kdor želi darovati, vzame eno izmed figur, gre 
z njo okrog oltarja in v pripravljeno škatlo 
položi denar. S tem se sv. Štefanu zahvali za 
zaščito in se priporoči tudi v prihodnje.

Že tretje leto zapored sta blagoslov konj pred 
cerkvijo sv. Jakoba v Hrašah pripravila Konje
niško društvo Norik in Turistično drušvo Hra
še ob pomoči Občine Medvode. Slabo vreme 
je bilo krivo, da se je zbralo nekaj manj konje
nikov kot leta poprej s približno tridesetimi ja
halnimi konji in le s peščico kmečkih tovornih 
konj. V Smledniku in okolici je bilo na Štefa
novo že sicer vedno veselo, praznično in spro
ščeno. Ta lep ljudski običaj, ko je blagoslov 
konj, so namreč ohranjali kmetje, furmani, ko
vači, sedlarji in vsi drugi rokodelci, ki so ime
li na skrbi in negi domače živali. Zadnjih deset 
let, ko se običaj ponovno obuja, pa ga neguje-

Z blagoslovom do zdravja konj in živine v hlevu.

jo predvsem turistična in konjeniška društva. 
Svetemu Štefanu se kmetje, predvsem pa last
niki in ljubitelji konj, priporočijo za zdravlje 
živali in obljubijo, da bodo z njimi lepo ravna
li tudi v prihodnje.

Že drugo leto zapored so se članom obeh 
društev, sicer šele po blagoslovu, pridružili 
tudi nekateri lastniki klasičnih motorjev s pri
kolicami. Lansko leto so bili sicer pravlako kot 
konjeniki deležni blagoslova svojih jeklenih 
konjičkov, letos pa so temu odpovedali. Delno 
zaradi slabega vremena, predvsem pa zato, da

ne bi vznemirjali živali. Organizacijo drugega 
srečanja klasičnih motorjev s prikolicami je 
prevzel Klub lastnikov in ljubiteljev klasičnih 
motociklov C.M.O.C iz Ljubljane v sodelova
nju z Gold Ving clubom in medvoškim Moto 
Road racing clubom.

Med ljubitelji klasičnih motociklov tudi Bogdan Jerič iz 
Valburge, državni prvak med veterani prikoličarji.

Potem ko so jih člani Turističnega društva 
Hraše, tako kot prej vse udeležence blagoslova 
pred cerkvijo, pogostili s toplim napitkom, so 
se lastniki in ljubitelji klasičnih motociklov s 
prikolicami odpeljali proti končnemu cilju 
pred klubske prostore medvoških motoristov.

m Ustanovljeno Zgodovinsko društvo Medvode
^-5' Medvode - 12. decembra 2(X)1 se je v Knjižnici Medvode sestal ini

ciativni odbor za ustanovitev Zgodovinskega društva Medvode, kate
rega člani bodo ljudje različnih poklicev in različnih starosti, a vsi z 
namenom, da bi poiskali in ohranili čim več gradiva, ki priča o zgo
dovini in naravnih bogastvih Medvod in okoliških krajev.

Na ustanovnem občnem zboru se je zbralo okoli štirideset ljudi, kar 
je vsekakor nad pričakovanji. Prisotni so potrdili statut društva in 
izvolili upravni odbor; Izvršni odbor v sestavi predsednika društva

Izvršni odbor Zgodovinskega društva Medvode.

Vladimirja Bertonclja, podpredsednika Lojza Tršana in še treh čla
nov - Brane Praznik, Boris Primožič in Nataša Pust. Nadzorni odbor 
sestavljajo Franc Ravnikar, Branko Fujs in Anica Keber, častno raz
sodišče pa Vladimir Krivic, Igor Steiner in Igor Weber.

Kotje povedal predsednik društva Vladimir Bertoncelj, bodo pred
vsem skušali združiti lastne moči in domače znanje s področja zgo
dovinskih dogajanj v posameznih krajih oziroma vaseh naše občine. 
Vse to pa zapisati in ohraniti našim zanamcem. Veliko gradiva že ob
staja in je shranjen v raznih arhivih in knjižnicah. Kljub temu pa osta
ja še veliko nezapisanega. In prav v tem je cilj novega društva - zbra
ti in zapisati čim več ustnega izročila. Torej poiskati starejše ljudi, ki 
vedo in znajo marsikaj pomembnega in zanimivega povedati o kraju, 
ljudeh in dogodkih povezanih z njimi.

V Domu tudi duhovna oskrba
V nedeljo, 23. decembra, je v novi kapeli v Domu starejših občanov 

potekala prva sveta maša, ki jo je vodil profesor na Teološki fakulte
ti, dr. Janez Juhant ob pomoči preškega in sorškega župnika. Svete 
maše seje poleg domskih stanovalcev, udeležilo še veliko občanov in 
tako bo najbrž tudi v prihodnje, ko bodo svete maše v kapeli pogo
stejše. V kapelici sicer ni verskih predmetov, vendar njena veličina 
daje slutiti, da je to sakralni prostor. Svete maše bodo v kapeli Doma 
starejših občanov predvidoma potekale enkrat mesečno.

Varovance Doma starejših občanov so v adventnem času obiskale 
tudi predstavnice župnijske Karitas Preska, ter jim s tem popestrile 
praznične dneve.
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Ljudje in dogodki
Sprehod po občini

Strpnost, strpnost in...
Tako težko pričakovani božični in novoletni prazniki so mimo. Vsak jih je pričakoval s svojimi pripravami, 

cilji in željami. Zato sva se s kolegom odpravila na potep po naši občini in nekatere občane povprašala, kako 
so omenjene praznike preživeli in kaj si v letošnjem letu najbolj želijo za sebe in kakšne so njihove želje 

nasploh. Največkrat je bila izražena prav beseda, ki smo jo zapisali v naslovu.

Marko Košir - predsed- 
nik VS Studenčice:

r_^ 1 Praznike sem lepo preti-
' '*■ ib ’ vel kot ponavadi v krogu 

svojih domačih in prijate-

Želim si zdravja, sreče in 
I predvsem veliko strpnosti 

med ljudmi. V kraju pa si 
želim, da bi letos dokončali že začeta dela na 
naši cesti in sanirali vodni rezervar in nadalje
vali z nadaljnjo ureditvijo ceste.

Jani Celar - Dom, d.o.o. 
- komercialist:

Zelo aktivno v veseli in 
prijetni družbi šestih dru
žin na Štajerskem.

Osebno si želim sreče, 
zdravja in razumevanja. V 
službi pa, da bi naše pod
jetje Dom, d.o.o., polno za

živelo v zastavljenih ciljih. Predvsem pa, da bi 
bili naši stanovalci srečni in zadovoljni.

Alojz Ivančič - novi sta
novalec Doma v Zbilj
skem gaju:

Novo leto sem skupaj z 
Ženo Barbaro pričakal za
sebno in prijetno.

V prihodnje si želim 
zdravja, dobrega počutja tu 
v domu, ki se nama po me
secu dni bivanja zdi idealno: tako prostori kot 
tudi zelo prijazno osebje. Miru na svetu, da bi 
se bolj prizadevali za strpnost med ljudmi (pre
več se kregajo) tako v občini kot tudi v državi.

DIAGNOSTIKA VSEH TIPOV 
OSEBNIH VOZIL!!!

Avtoalarmi, centralno, 
daljinsko zaklepanje, električni 

pomik stekel, avtoakustika
klimatske naprave

PRODAJA - MONTAŽA - SERVIS

AVTO JAMNIK, d.o.o.
AVTOELEKTRIKA 

IN AVTOMEHANIKA

GREGA JAMNIK
Sp. Senica 19 c

tel.: 01/3611279 
1215 Medvode 

GSM: 041/568-353
e-mail: grega.jamnik@email.si

Darja Osredkar - recep
torka v Zbiljskem gaju:

Na Silvestrovo sem bila 
do 22.00 ure v službi, za
tem pa doma v prijetnem 
domačem krogu.

Zdravja, sreče in razume
vanja ter dobrega odnosa 
med uslužbenci in med sta

novalci našega doma.
Mojca Sešek - v.d.rav

nateljice VVZ Medvode:
Odlično v krogu družine 

od božiča do novega leta.
Želje in potrebe so na 

osnovi psihologije človeka, 
če ni vrednot ni potrebe.
Strpnost. Zdravje duha in 
telesa in tako človek marsi
kaj zmore na raznih področjih.

Valentin Križaj - kme
tovalec iz Zg. Senice: 

Zadovoljno doma v krogu 
svoje družine in kmetije.

Več strpnosti in prijatelj
stva, zdravja in sreče pri 
ljudeh in tudi pri živini (ve
lika skrb zaradi bolezni 
BSE), ker mi od tega živi-

a

»A

mo in tudi dobro letino. Povsem osebno pa, da 
mu se ne bi ponovil Silvester 2000.

Andreja Bizant - izdelo
valka domačih sirov iz 
Žlebov:

Že po tradiciji silvestruje
mo člani petih družin na 
enem izmed naših domov, 
ki ga popestrimo z družab
nimi igrami.

Osebno si želim zdravja v 
družini, na splošno pa razumevanje in strpnost 
drug do drugega. Na kmetiji pa, da bi leto mi
nilo brez večjih težav v hlevu in brez večjih 
vremenskih nevšečnosti.

Zdravko Debeljak - 
predsednik KS Smled
nik:

Ob selitvi hčerke v novo 
stanovanje smo vsi skupaj 
silvestrovali pri njej in je 
bilo odlično.

Osebno si želim zdravja. 
Na splošno pa več strpnosti 

in razumevanja. V KS pa, da bi uresničili ne
katere večje komunalne projekte, kot so po
membnejše ceste ter izgradnja mrliške vežice, 
ker edino naše pokopališče je še nima.

Senično

tEtaltarna
4294 KRIŽE, Senično 8 a

Tel.: (04) 595 66 60, tel./fax: (04) 595 72 15, e-mail: tiskarna@kara.si, http://www.kara.si

©©antKODJBtta® 8m UDStHAfiffl®
vizitke, kuverte, nalepke, dopise, račune, dobavnice, naročilnice, prospekte, kataloge, zloženke, vabila, 

čestitke, reklamne letake, plakate, koledarje, knjige, časopise...

Kdor se odloči za tisk v tiskarni , na času, denarju in živcih prišpara!
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Ljudje in dogodki
Pustne maske slovenskih politikov

Na Senici so klonirali Jelinčiča
Toneta sta ga pred dvema letoma klonirala, lansko leto predstavila tudi originalu, letos pa mu bosta, 

kot se spodobi, vdahnila življenje v različicah - tudi v "plemeniti”.

"Ko Tone združi inovatorski duh, ki ga pri 
njem ne manjka, in kreativnost, tudi te je 
dovolj, potem marsikaj nastane, med dru
gim tudi unikatne pustne maske slovenskih 
politikov,” je Tone Gaber s S vetja opisal živ
ljenjski stil svojega prijatelja Toneta Jenka z 
Zg. Senice. Več kot mesec dni sta pred 
petimi leti potrebovala, da sta od ideje v 
smislu, kaj ko bi naredila pustne maske 
slovenskih politikov, prišla do končnega 
izdelka v obliki prve gumijaste maske s po
dobo Lojzeta Peterleta. Sledile so še druge 
in ko je ob inovativnosti in kreativnosti 
prišla do izraza še potrebna izvirnost, se je 

^'-'(logodil še klonirani Jelinčič.
Postopek izdelave gumijaste maske bi zlahka 

patentirala, saj v Sloveniji nista opazila podob
nih. "Najprej pade odločitev o tem, kdo je tisti 
slovenski politik, ki najbolj odraža duha časa in 
razpoloženja. Začne se lov na ustrezno fotogra
fijo ali sliko izbranca. Še najbolje je, če dobiva 
karikaturo. Sledi izdelava kipa, ki ga oblijeva z 
mavcem, da dobiva kalup oziroma negativ. No
tranjost kalupa namaževa z gumo. Počakava, da 
se posuši in podlaga je nared. Nato izdelava od
prtine za oči in nos ter masko pobarvava. Ma
terial za lase, obrvi in če je potrebno za brado 
in brke dobiva kar pri bližnjem frizerju,” razla
ga zgodbo o nastanku unikatne pustne maske 
Tone Jenko, medtem ko Tone Gaber kima, češ 
prijatelj je srce in duša celotnega projekta, naj 
kar on pove. Imela sta kar nekaj zgrešenih po
izkusov, preden sta bila zadovoljna s končno 
podobo. Najprej sta izbirala materiala za kip in 
na koncu izbrala glino. Nato sta preizkušala 
material za kalup in se na koncu odločila za 

^J^navec. Zapletlo se je ponovno pri izbiri ustrez- 
—'ne gume, dokler nista pri nekem podjetju v Tr

bovljah odkrila gumo za izdelovanje rokavic. 
Če bi takrat vedela, kako bo zanju dragocena, 
bi jo prav gotovo kupila nekaj več. Podjetje je

S- ' > V?
«* ita'

Jelinčič s svojimi kloni.

šlo v stečaj in zato se Tone Jenko letos bolj kot 
z vprašanjem, kdo izmed slovenskih politikov 
si "zasluži” upodobitev, ukvarja z vprašanjem, 
kje dobiti ustrezno gumo, saj lateks, ki mu ga 
ponujajo, ne ustreza. Zato bosta tudi letos, sicer 
po sili razmer, pustno razpoloženje najbrž pri
čakala z mislijo, kaj novega jima še ponuja klo
nirani Jelinčič. Že dve leti zapored skupini pri
jateljev (tudi ženi sta običajno zraven) namreč 
prinašajo Jelinčičevi kloni navdušenje in odo
bravanje obiskovalcev in simbolične nagrade 
komisij. Poleg številnih laskavih naslovov so si 
pred dvema letoma "prislužili” tudi milijon 
slovenskih stotinov, lani pa jim je pravtako 
Nedeljski dnevnik na karnevalu v Litiji dodelil 
hektoliter malvazije, ki jim ga ni odrekel niti 
predsednik strokovne komisije - sam Zmago 
Jelinčič. Nasprotno, zanj dvoma ni bilo in 
navdušeno seje slikal s svojimi kloni.

Janša in Drnovšek s Tonetom Gabrom (foto: iz družinskega arhiva).

"Prav odziv ljudi in pripombe, ko zagledajo 
naše maske, opremo in nastop, so tiste, ki mi 
največ pomenijo in dajo čar šemljenju. Ko smo 
se prvo leto našemili v "ta črne” in ”ta rdeče" 
in se šli pokazat od hiše do hiše, so ljudje svo
jo naklonjenost politični opciji celo nagradili v 
smislu, ta je pa naš, temu pa dam denar,” pra
vi Tone Gaber, ki mu samo pustno razpolože
nje ne pomeni toliko kot prijatelju. "Vedno sem 
se rad našemil in z ženo Štefko vedno izkori
stiva vsako možnosti za pustno rajanje v Šen
čurju, Bledu ali kjerkoli drugje. Pred leti sem 
si kupil masko opice in z njo dosegel precej 
nagrad v veliki množici pustnih mask. Najbrž 
tudi zaradi spremljajočega programa, saj sem 
gostom brskal po glavah in delil banane. Ko pa 
sem se v isti preobleki pojavil še na enem od 
organiziranih pustovanj, mi je član komisije 
dejal, da s kupljeno masko nimam velikih 
možnosti, saj cenijo predvsem izvirnost in trud 
vložen v doma narejene pustne maske,” je po
vedal Tone Jenko in tako nanizal še enega iz
med vzrokov, zakaj se je v poplavi Arafatov in 
drugih svetovnih politikov na slovenski pustni 
sceni trdno odločil, da bo izdelal svoje pustne 
maske.

Najprej so, primerno političnim razmeram 
pred petimi leti, nastale maske "ta rdečih” Mi
lana Kučana, Janeza Drnovška in Janeza Koc
jančiča ter "ta črnih” Janeza Janše, Lojzeta 
Peterleta in Janeza Podobnika, vse pod parolo 
"za svetlo prihodnost”. Ta dober namen so 
strokovne komisije in občinstvo znali nagradi
ti. Letos se bo obdobje velike senzacije oziro
ma kloniranega Jelinčiča, po sili razmer, nada
ljevalo še z njegovimi različicami; Jelinčič kot 
orožar, kot baletnik, kot farmacevt in nenaza
dnje kot Plemeniti. Če bi v Medvodah organi
zirali karneval s pravo povorko, kar je Toneto
va velika želja, bi morda Jelinčičeve klone sre
čali tudi v naših krajih.
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Ljudje in dogodki
Slovenska vojska praznuje

Legendarni Komandant Stane
Sodelovanje med medvoškimi borci in Slovensko vojsko se nadaljuje na praznovanju in komemoraciji.

Predstavniki občinskega odbora ZB Medvo
de so bili v ponedeljek, 17. decembra, po
vabljeni na svečano prireditev ob dnevu 
enote 1. brigade Slovenske vojske. Gre za 
nadaljevanje pred dobrim letom dni uradno 
začetega sodelovanja, ko so predstavniki 
medvoške borčevske organizacije prvič 
organizirano obiskali vojašnico Franca 
Rozmana - Staneta v Ljubljani.

Slovestnosti ob dnevu I. brigade Slovenske 
vojske, ki je sestavljena iz poveljstev 182., 132. 
in 10. bataljona, specialne in prištabnih enot, 
so se kot predstavniki naše občine in borčevske 
organizacije udeležili Vladimir Bertoncelj, 
Miha Gaber, Matevž Jekler, ki je na mestu

predsednika občinskega odbora ZB Medvode 
zamenjal pred kratkim preminulega Toneta 
Plešca, in brat komandanta Staneta Martin 
Rozman, ki je doživel še posebej lep sprejem. 
Predstavniki naše občine so bili še posebej za
dovoljni zaradi drugačnega odnos do vloge, ki 
jo je v slovenski vojski odigral Franc Rozman 
- Stane, saj so tudi najvišje vojaške oblasti to
krat zanj uporabile izraz legendarni koman
dant.

Po uradni slovesnosti, na kateri je bil prisoten 
tudi obrambni minister Anton Grizold, načel
nik Generalštaba Slovenske vojske komandir 
Lipič in ostali najvišji predstavniki vojaških 
oblasti, so potekali tudi pogovori o nadaljnjem

sodelovanjem med vojašnico Franca Rozmana 
- Staneta in našo občino oziroma borčevsko 
organizacijo. O nadaljnjem medsebojnem so
delovanju bodo podpisali pismo o nameri. Ide
ja se je porodila precej po naključju, ko je ko
misija za ocenjevanje vojašnic v vseslovenski 
akciji Moja dežele lepa in gostoljubna, katere 
član je tudi Vladimir Bertoncelj, ob obisku vo
jašnice ugotovila, da ta, kljub svojemu imenu, 
ne premore niti enega spominskega obeležja o 
Komandantu Stanetu. Zato so predstavniki ob
činskega odbora ZB Medvode vojašnici pred 
letom dni poklonili retušo stare slike Koman
danta Staneta, tokrat pa knjigo o njem in bro
šure.

Darilo OTH-ja medvoškim otrokom

Pravljica o leteči žabi
V Sori, Medvodah in Pirničah je v prednovoletnem 

času otroke obiskal dedek Mraz, ki je prišel skupaj s 
predstavo Leteča žaba, ki je nastala pod režijsko 

taktirko Petra Militareva

V prednovoletnem času je Oder treh herojev iz Pirnič podaril 
medvoškim otrokom gledališko predstavo Leteča žaba. Igrica je 
plod gledališke delavnice Odra mladih iz OTH-ja, ki je bila v 
lanskem letu združena s Ciciglejem.

Izvedba predstave je bila nekoliko zahtevnejša, saj je združevala več 
elementov gledališke delavnice. Igralci so morali obvladali tako 
uporabo lutk, kot tudi ples in igro. Največ dela so imeli z izdelavo 
lutk, ki so jih otroci naredili sami pod vodstvom svojih mentorjev.

Predstava Leteča žaba je prišla izpod peresa Lenčke Kupperjeve, v 
končno obdelavo pa jo je vzel režiser Peter Militarev. Glasbo je 
aranžiral Slavko Avsenik mlajši, ki zadnja leta tesno sodeluje z 
Odrom treh herojev. "Slavko ima uho za otroke. Njegove skladbe so 
prijetno lahkotne in otroško poskočne,” pravi Peter Militarev.

Seveda mora vsaka predstava za otroke imeti primerno vsebino, ki 
najmlajše tako prevzame, da se lahko vživijo v vloge likov na odru. 
Glavna junakinja te predstave, žaba, je želela leteti, zato seje na kon
cu tako napihnila, da je celo počila. Nauk predstave? Kdor visoko 
leta, nizko pade.

Otroke je po koncu predstave obiskal tudi dedek Mraz. Tistim 
najbolj pogumnim, ki so mu zapeli kakšno pesmico je podaril sladko 
darilce.

Slovesnost v Gramozni jami
V nedeljo, 30. decembra, so se v Gramozni jami zbrali člani ZZB 

Medvode in njihovi prijatelji, ter tako kot vsako leto, obujali spomine 
na padle partizane v Medvodah. 31. decembra leta 1943 so namreč 
Nemci petindvajset talcev obsodili, da so člani banditskih tolp, ter jih 
privedli v Gramozno jamo, kjer sojih ustrelili. Med ustreljenimi sta

bila tudi dva domačina. Na slovesnosti so tako kot vsako leto sodelo
vali recitatorji. Lovski pevski zbor. Godba Medvode, letos pa so se 
jim pridružili tudi pripadniki Slovenske vojske.

Digitalni fotoaparat za nove motive
Člani nepolitičnega dobrodelnega združenja Rotary Cluba Med

vode, kije bil uradno ustanovljen 21. maja lani, so konec leta izpeljali 
prvo akcijo na medvoških tleh. Podružnični osnovni šoli Topol so 
namreč podarili digitalni fotoaparat. 26 učencem najvišje ležeče 
slovenske popolne osemletke in šestim učiteljicam ga je v imenu 
medvoških rotarijcev podaril podpredsednik kluba Aleksander Sekač 
in v zahvalo prejel fotografijo Topola.

Učenci so obljubili, da bodo fotografije z novim fotoaparatom, če bo 
vse po sreči, še boljše in lepše.

Poslikava mostu čez Soro
Renati Bovhan je poleg Družbe za državne ceste, ki je dala dovo

ljenje in antikorozivne namaze, pri poslikavi mostu čez reko Soro po
magalo tudi podjetje Color s pisanimi barvami, Ščetarstvo Rebolj s 
čopiči in z različnimi darovi še Čitanka, Butik daril, Piramida bar, 
Ilirika in družina Sever ter s prijazno besedo številni posamezniki.
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- Ljudje in dogodki

Prireditve in srečanja
Slovenske vezenine

Medvode - V prvi polovici januarja so v 
Knjižnici na Sotočju zaprli zelo obiskano sko
raj mesec dni odprto razstavo slovenskih veze
nin in kvačke. Vse tri avtorice Irma Jančar, 
Nada Primožič in Rozalija Strojan so nekatera 
svoja dela prikazala že lani spomladi, vendar 
so jo zaradi velikega zanimanja pripravile po
novno v nekoliko spremenjeni obliki. Razstavo 
si je ogledalo zelo veliko število obiskovalcev, 
kar kaže na to, da si ljudje v naši občini takih 
in podobnih razstav želijo.

Koledniki na obisku
Preska - V preški župniji je tudi letos poteka

la že tradicionalna koledniška akcija. Več sku
pin mladih je obiskalo na njihovo željo obisko
valo družine, kjer so jim predstavili akcijo in 
jim prepevali stare koledniške pesmi. Vse pre
dete darove so namenili za pomoč misijonarjem 
pri njihovem delu. Akcija je bila zelo uspešna 
in je pri ljudeh naletela na velik interes.

Predstavitev Korzike
Medvode - V knjižnici na Sotočju je imel 

pretekli mesec zanimivo foto razstavo o Korzi
ki znani Medvoščan Janez Mihovec. Ob otvo
ritvi je imel tudi predavanje s potovanja po tem 
otoku. Njegovih različnih razstav in potopisnih 
predavanj je bilo v Medvodah že več in na nje
govo popularnost in interes kaže tudi vedno 
zelo lep obisk.

Planinci na pohodu
Medvode - Medveški planinci so si za prvi 

letošnji planinski pohod izbrali 725 m visoko 
Goro Oljko v Savinjski dolini. Kljub hladnemu 
zimskemu vremenu je pohod lepo uspel in so 
bili udeleženci, ki sta jih vodila Darinka in 
^diro, s pohodom zadovoljni.

Gledališke predstave
Pirniče - Tildi gledališčniki v Pirničah so 

leto začeli nadvse aktivno, saj so imeli v prete
klem mesecu kar dve gostovanji gledališčnikov 
in sicer Ljutomera in Škofje Loke. Ljutomer
čani so predstavili delo - komedijo V. Modern- 
dorferja: Vaja zbora, člani Loškega odra pa so 
predstavili ljudsko pravljico: Mojca Pokrajcu- 
Ija. Obiskovalci so bili tako odrasli kot tudi 
mlajši - vsak s svojo predstavo zelo zadovoljni.

Pravljice za otroke
Medvode - V medvoški knjižnici so vsak to

rek ob 17. uri pravljice za otroke, ki so zelo 
lepo obiskane in otroci so nad njimi navduše
ni. Največkrat jih pripeljejo starši in med tem 
časom, ko otroci poslušajo pravljice, si odrasli 
iščejo zanimivo knjigo v knjižnici ali pa gredo 
po nakupih v bližnje trgovine.

Zanimivo predavanje
Medvode - V dvorani Kulturnega doma v 

Medvodah je bilo pretekli torek dopoldne za
nimivo in koristno predavanje za vse, ki se po
klicno ukvarjajo s kmečko dejavnostjo. Tema 
predavanja je bila: Pokojninsko in invalidsko

zavarovanje. Predaval in na vprašanja udele
žencev je odgovarjal strokovnjak SPIZ-a Franc 
Kranjc.

0 domači izdelavi
Medvode - V ponedeljek, 4. februarja, bo v 

dvorani Kulturnega doma v Medvodah stro
kovno predavanje z naslovom: Domača izdela
va mlečnih izdelkov. Predstavili bodo izdelavo 
sladoledov, sirov in drugih mlečnih izdelkov. 
Predavala bo gospa Maja Otrin, dipl. živ. teh
nolog. Po predavanju pa bo prosti pogovor, 
kjer bo predavateljica odgovarjala na vprašanja 
udeležencev.

0 bolezni srca in ožilja
Medvode - Kmetijsko svetovalna služba 

Medvode tudi naslednji dan v torek, 5. febru
arja, organizira zanimivo predavanje v dvorani 
Kulturnega doma na temo: Bolezni srca in oži
lja ter krčnih žil. Predavala bo znana strokov
njakinja dr. Tršanova. Vsekakor zanimivo pre
davanje, kamor ste vabljeni vsi občani. Na 
marsikatero vprašanje boste dobili odgovor ali 
koristen nasvet za svoje težave ali pa napotek, 
kako se pred njimi zaščititi.

Umetniška razstava
Medvode - V prostorih medvoške knjižnice 

bodo 5. februarja zvečer ob 19.30 uri odprli 
razstavo umetniških del znanega avtorja Ga
šperja Jemca. Napovedana razstava slikarke in 
ilustratorke Maje Šubic pa je prestavljena na 
pomladni čas, ko bo izšla tudi knjiga, ki jo bo 
predstavila.

Pogovor s krajani
Topol - V prostorih šole na Topolu bo v sre

do, 6. februarja, ob 16. uri pogovor z občani 
polhograjskega območja in tudi drugih, ki jih 
omenjena tema zanima. Pogovor, ki ga organi
zirajo: Občina Medvode, Oikos, KSS in KS bo 
o razvoju sadjarstva, predelavi sadja, organizi
rani prodaji kmetijskih pridelkov in izdelkov 
domače obrti in turizma.

Ob Dnevu kulture
Medvode - Ob letošnjem prazniku Dnevu 

kulture bodo v kulturnem domu v Medvodah 
na predvečer praznika, 7. februarja, pripravili 
zelo obsežno in kvalitetno prireditev, ki jo pri
reja na novo organizirana Občinska kulturna 
zveza. Sodelovali bodo predstavniki kulturnih 
društev raznih pevskih zborov, pritrkovalcev, 
MKC do medvoške TV. Vsekakor bogat pro
gram, ki bo vreden ogleda.

0 delu z motorno žago
Medvode - Kmetijsko svetovalna služba 

Medvode organizira v začetku marca pomem
ben dvodnevni tečaj na temo: "Varno delo z 
motorno žago v gozdu”. Tečaj bo vseboval 
prvi dan teorijo in drugi dan bo prikazano 
praktično delo in nevarnosti v gozdu. Udele
ženci bodo zaščitna sredstva dobili v uporabo 
na tečaju, motorne žage pa morajo prinesti s 
seboj.

Vsi interesenti se morate prijaviti najkas
neje do 10. februarja na sedežu KSS v Med
vodah (poleg kmetijske trgovine), kjer boste 
dobili tudi vse nadaljnje informacije. Glede 
na številne nesreče je ta tečaj zelo koristen 
in dobrodošel.

Zanimivosti iz Gane
Medvode - V februarju (12. 2. ob 19.30 uri) 

bo še eno zanimivo potopisno predavanje in si
cer o afriški državi Gani. Predaval bo Peter 
Vladimirov. Tovrstna predavanja so zaradi za
nimivosti vse bolj obiskana in zato tudi na to 
predstavitev vabimo občane.

Pohod na Vršič
Medvode - Planinci se bodo 17. februarja od

pravili na svoj "mesečni” pohod na 1611 m vi
sok Vršič iz Kranjske Gore do Erjavčeve koče. 
Pohod bo trajal približno 5 - 6 ur lahke hoje, ki 
ga bosta vodila vodnika Andreja in Jože.

Gostovanje v Pirničah
Pirniče - Tildi v mesecu februarju bosta v 

pirniškem kulturnem hramu gostovali dve gle
dališki skupini. 22. februarja ob 19.30 uri bo 
gostoval KUD Predoslje s Poličevo tragikome
dijo "Vasje zagorela” in dan kasneje 23. febru
arja ob 17. uri gostuje LG iz Maribora s pred
stavo "Janko in Metka”.

Rekord na Grmadi?
Gonte - Letos so prizadevni planinci PD 

Blagajana - Polhov Gradec že enajstič orga
nizirali nočni pohod na Polhograjsko Grma
do. Prvega pohoda se je udeležilo 18 planin
cev - prijateljev in sicer prvi petek ob prvi 
polni luni v novem lelu. Pohod je postal tra
dicionalen. Pred časom so se jim pridružili 
tudi medvoški planinci - pohodniki in letos 
so v akciji sodelovali tudi ŠkofjeloČani. Ob 
lepi jasni noči (v dolini je bila megla) sc je 
letošnjega pohoda udeležilo verjetno re
kordno Število več kot tisoč pohodnikov. 
Večina njih se je podalo na vrh z baklami ali 
z jamarskimi svetilkami na glavi.

Pod samim vrhom pred Kmetijo odprtih 
vrat Janeza Sečnika sta medvoški in škofje- 
lokški župan zakurila mogočen kres, na 
vrhu Grmade pa je polhograjsko-dobravški 
župan izstrelil raketo, ki ji je sledil lep mini 
ognjemet, ki je dal znak za skupno družab
no srečanje na Gontah ob prijetni glasbi an
sambla Krila.

Župani: Janez Oven (Polhovgradec • Dobrova), Stanislav 
Žagar (Medvode), Igor Draksler (Škofja Loka).
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I Šport
Financiranje športnih programov

Nagrada za uspehe in dobro delo
Nov pravilnik in nova merila za vrednotenje športnih programov v Občini Medvode - prilagojena

zakonodaji in dosedanjim izkušnjam.

Darinka Verovšek, 
predsednica Športne 
zveze Medvode

Občinski svet Občine 
Medvode je po hitrem 
postopku sprejel nov 
pravilnik za vrednote
nje športnih programov 
v naši občini, ki ga je 
pripravila Športna 
zveza Medvode in je 
usklajen z Zakonom o 
športu in Nacionalnim 
programom športa v 
RS. Z novim pravil

nikom je na novo določil pogoje, merila in 
postopke za vrednotenje športnih pro
gramov in razdelitev sredstev, ki so name
njena za njihovo sofinanciranje v občinskem 
proračunu.

"Bistvene novosti so, da smo v pravilniku 
opredelili šport otrok in mladine, šport študen
tov, starejših občanov od 65 let in šolski šport, 
ki v prejšnjih merilih ni bil natančno določen, 
čeprav se je izvajal,” pravi predsednica 
Športne zveze Medvode Darinka Verovšek. 
Pravico do sofinanciranja imajo registrirani iz
vajalci športnih programov, ki imajo sedež v 
naši občini, organizirajo športno dejavnost naj
manj 40 tednov v letu in vsako leto posreduje
jo poročilo o izvedenih programih. Iz pro
računskih sredstev se poleg prej omenjenih 
programov sofinancira predvsem kakovostni in 
vrhunski šport v društvih in v okviru društev

ali zveze društev tudi strokovna izpopolnjeva
nja, promocijska dejavnost, priznanja šport
nikom in športnim delavcem, športne prire
ditve ter investicijsko in redno vzdrževanje 
športnih objektov in nakup opreme.

Merila in kriterije za razdelitev proračunskih 
sredstev je sprejela Športna zveza Medvode na 
skupščini sredi minulega leta. "Komisija za 
nadzor, ki je bila ustanovljena že na osnovi 
prejšnjih meril iz leta 1998, je vsako leto pre
gledala poročila sofinanciranih društev in ugo- 
tavila, da obstoječa merila ne zajemajo vseh 
spektrov športa v občini. Zato smo v nova do
dali tudi vrhunski šport in nagradili društva, v 
katerih se kakovostno dela. Tem društvom smo 
zato dodali določene odstotke dodatnih sred
stev za uspešnost. Posamezne športne panoge 
so same določile, kakšno raven morajo doseči, 
da delo društva lahko ocenimo za uspešno. 
Prepričana sem, da nova merila dajejo dovolj 
možnosti tudi ostalim športnim programom, 
da se s svojim rezultati in s pripravljenim pro
gramom uključijo med kakovostni šport, ko bo 
športna zveza Medvod na skupščini potrjevala 
spremembe meril. Bistvena prednost namreč 
je, da članske ekipe, uključene v kakovostni 
šport, dobijo več sredstev kot članske ekipe, ki 
so uvrščene v šport za dosežek ali tekmovalni 
šport, in da je opredeljeno tudi nagrajevanje 
rezultatov,” komentira Jerovškova.

Za kakovostni šport v občini Medvode sta

trenutno opredeljeni individualni športni pano
gi atletika in tenis ter kolektivni panogi košar
ka in nogomet. Glede na dosedanje izkušnje so 
v novo oblikovanih merilih opredelili tudi do
datke za športnike z veljavno kategorizacijo 
Olimpijskega komiteja, še posebej, če se 
udeležijo evropskih in svetovnih prvenstev ali 
olimpijskih iger.

"Prednostni cilj sofinanciranja športnih pro
gramov je spodbujanje športne dejavnosti med 
mladimi in podpiranje vrhunskega športa, ven
dar smo veseli tudi vsake rekreativne skupine 
odraslih, ki deluje znotraj posameznega društ
va. Njeno delovanje tudi sofinancirano, če šte
je vsaj 12 članov, ki se rekreirajo vsaj 40 tcdjjCfi 
nov v letu in redno plačajo članarino društvuV*^ 
V tem primeru plačajo tudi nižjo najemnino 
prostorov za rekreacijo kot ostale skupine 
rekreativcev,” pojasnjuje Jerovškova.

V osnutku proračunu za leto 2002 je za fi
nanciranje dodatne športne dejavnosti v vrtcih 
in osnovnih šolah predvideni 4,5 milijona to
larjev, za delovanje športne zveze 2,5 milijona 
tolarjev in za špotne programe v društvih in or
ganizacijah 15,5 milijona tolarjev. Program je 
oddalo 18 društev, vendar le tri od njih opre- 
memljenega z vsemi podatki. Za Športno zve
zo Medvod se sedaj začenja težko delo, da 
glede na kriterije in merila ter natančno točko
vanje in vrednotenje programov ta (bora) sred
stva tudi (pravično) razdeli.

Večer športa

Boljši, hitrejši in natančnejši
Namesto sprejema pri županu - večer športa, s pogostitvijo, nagradami, družabnim programom

in plesom, če bo treba...
Namesto običajnega prednovoletnega spre
jema, je športna zveza Medvode tokrat or
ganizirala večer športa v hiši kulinarike 
Jezeršek v Sori, na katerega je poleg kate
goriziranih in perspektivnih športnikov iz 
naše občine, povabila tudi predstavnike 
Spornih društev, športne pedagoge in člane 
občinskega sveta Občine Medvode. Osred
nji gostje večera so bili Nuša Tome, nek
danja uspešna alpska smučarka, padalka 
Irena Avbelj in alpinist Viki Grošelj.

Tako predsednica Športne zveze Medvode 
Darinka Verovšek kot slavnostni govornik 
župan Stanislav Žagar sta izrazila željo, da bi 
prvi večer športa prerasel v tradicionalno ob
liko druženja in spoznavanja ljudi, ki se uk
varjajo s športom ali kako drugače pomagajo 
razvoju športnih dejavnosti. Priložnostna dar
ila so letos prejeli metalka kopja Evgenija 
Štorga, kajakaša in kanuista brata Terdič in

košarkarji Zoran Kešelj, Blaž Kokalj in Neva 
Omerzu, slednja dva tudi za prvo mesto na DP 
mladincev oziroma kadetinj. Med povabljeni
mi sta bila tudi letos uspešna deskarja na 
snegu Izidor Šuštaršič in Rok Flandcr. Na
jvečjo skupino kategoriziranih športnikov je 
ponovno predstavljala skupina osmih tekačev 
na smučeh; Tina Hi žar, ki je dosegla deseto 
mesto na univerziadi, in njena sestra državna 
reprezentantka Ines Hi žar, Renata Podviz, 
Igor Jesenovec, Anže Bočko, Polona Mihevc 
in perspektivna Nejc Plešec ter Brigita 
Belšak. Posebno mesto je ponovno pripadlo 
drugouvrščeni na svetovnem prvenstvu padal
ki Ireni Avbelj. Povabljeni so bili tudi biat
lonec Davorin Tratnjek, kije dosegel 4. mesto 
v Sprintu na igrah mladih na Finskem, 
tenisača Andrej Kračman in Blaž Trupej, 
jadralni padalec Mihael Thaler, nogometaš 
Ljubiša Štrbac, tudi za zmago na kvalifikaci

jah za EP, Edo Januš za uspehe v muharjenju 
in državni prvak v kategoriji super Štok dirkač 
Gašper Čarman. Kategoriziranim Športnikom 
se je pridružila še skupina devetih perspek
tivnih športnikov v kategoriji pionirjev, 
kadetov in mladincev, ki so uvrščeni v tek
movalni šport in šport za dosežek občine 
Medvode. Med njimi so bile atletinji Kaja 
Jamnik in Špela Kern, igralca badmintona in 
vaditelja Rok Nartnik in Jasmina Verovšek, 
perspektivna košarkarja Miha Bohinc in Šte
fan Kosec, nogometaš Gašper Čadež, nekdan
ji mladinski državni prvak v tenisu Luka 
Bernard in tenisačica Tajda Bestijanič.

Obveznosti, ki jih imajo tudi konec leta. 
mnogim športnikom niso dopustile, da hi se 
udeležili tega srečanja. Organizatorji pa tudi 
vedo, da bi med povabljenimi moral biti še 
kdo, saj se seznam vseh uspešnih in perspek
tivnih športnikov še vedno dopolnjuje.
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Šport
Občinsko prvenstvo Medvod

Po belih poljanah s tekaškimi smučmi
Slaba udeležba na občinskem prvenstvu Medvod za osnovnošolce in odlična na prvem Medveškem

maratonu v teku na smučeh.

65 tekmovalcev na maratonu tik pred Startom.

Tekaško smučarsko društvo Olimpija je v 
soboto, 19. januarja, v Preski (na Bonovcu) 
organiziralo občinsko prvenstvo Medvod v 
teku na smučeh za osnovnošolce in 15-kilo- 
metrski maraton za vse ostale ljubitelje tega 
športa. Z udeležbo na slcdi\jem so bili orga
nizatorji več kot zadovoljni. Po dobro pri
pravljeni progi se je namreč zapodilo 65 
smučarjev tekačev iz osrednje Slovenije.

Čeprav ima sedež v Ljubljani, je TSD Olim
pija na prostoru naše občine dobro poznano, 
saj je večina članov, trener in del organizacij
ske ekipe prav iz Medvod in širše okolice. Ven

dar na občinskem prvenstvu osnovnošolcev 
člani društva niso tekmovali, saj so bili ravno 
na eni izmed tekem v tujini, tako da je bil tudi 
ta del tekmovanja predvsem ljubiteljski. Med 
najhitrejšimi v posameznih kategorijah so bili 
Domen Pod viz in Tanja Zdelar iz OŠ Medvod, 
Anže Trampuš in Urban Cvajnar iz OŠ Preske 
in Anže Janežič iz OŠ Pirniče. Na 15-kilo- 
metrskem maratonom je bil med 65 tekmoval
ci naj hitrejši Tine Zupan iz Radovljice, ki je 
tekmoval v kategoriji tekmovalcev starih od 36 
- 50 let.V kategoriji tekmovalcev starih od 21 - 
35 let je bil najhitrejši Metod Močnik iz Kam

nika, v kategoriji starej
ših od 50 let Rolando 
Thršič iz Loža in med 
tekmovalci starejšimi od 
60 let Franc Naglič iz 
Kranja. Preizkusilo se je 
kar nekaj nekdanjih od
ličnih tekmovalcev na te
kaških smučeh; med nji
mi tudi Katarinčan Jani 
Kršinar in Bojan Cvajnar 
iz Žleb, ki ga imajo mno

gi za začetnika tega športa v Medvodah: "Naj
bolj zaslužen, da sem se leta 1970 začel ukvar
jati s tekom na smučeh, je Viktor Brezovšek, 
ki ima tudi največ zaslug, da se je v medvoški 
regiji sploh uveljavil ta šport. Za največji us
peh kariere se v tem trenutku ne bi mogel od
ločiti, bil pa sem tretji na pionirskem EP, 21. na 
mladinskem SP, kar je bil za tiste čase in raz
mere velik uspeh, in nenazadnje si za velik us
peh štejem letošnje 9. mesto na SP v gorskih 
tekih, točke v svetovnem pokalu na maratonih 
in deset naslovov državnega prvaka v gorskih 
tekih. Ciljev za naprej si ne zastavljam, ker tek
mujem predvsem za lasten užitek. V veselje pa 
mi je, če se mi vloženi trud povrne z dobrim 
rezultatom med vrstniki in se torej približujem 
veteranom v svetovnem merilu”.

Proge za tokratni maraton so bile dobro pri
pravljene, kar gre velika zasluga predvsem tre
nerju TSD Olimpija Klemenu Svoljšku in osta
lim članom ter uporabnikom teh prog, ki jih je 
vsak dan veliko.

Tekač na smučeh in 
gorski tekač Bojan 
Cvajnar.

! Leto 2002 razglašeno za "Mednarodno leto gora”

Alpinisti na obisku
Pirniče - OZN je pred tremi leti razglasila letošnje leto za Medna
rodno leto gora. Osnovni namen tega je spodbuditi trajnostni raz
voj gorskih območij. To je bil osnovni vzrok, da so se učenci in uči- 
tetji OŠ Pirniče pod vodstvom ravnateljice Martine Kutnar spo
prijeli s projektom "Alpinisti na obisku", ki je bil podkrepljen s 
tem, da na tej šoli že 24 let poučuje eden izmed najbolj poznanih 
slovenskih alpinistov - Viki Grošelj.

Na prireditev, ki je bila v njihovi telovadnici, so povabili tri zna
ne slovenske alpiniste. Poleg svojega Vikija Grošelj sta bila še Davo 
Karničar in Tomaž Humar.

Učenci so pod vodstvom učiteljev likovno, literarno in glasbeno 
ustvarjali brali in se seznanjali z drugačnim načinom življenja in sicer 
s takšnim, kot so si ga izbrali alpinisti.

Davo Karničar je kot alpinist in ekstremni smučar oktobra leta 2000 
prvi na svetu neprekinjeno smučal z vrha Mt. Everesta /8848 m/ do 
baznega taborišča /5340 m/ v borih petih urah. Sam je rekel, da se je 
rodil zato, da bi smučal z Everesta.

Tomaža Humarja danes pozna ves svet. S soočenjem z južno steno 
Daulagirija, s premagovanjem nje in samega sebe sc je zapisal v sve
tovni alpinistični vrh. Istega leta je bil za svoje uspehe poleg dveh sve
tovnih alpinističnih legend (Reinhold Messner in Edmond Hilarv) 
nagrajen z Encijanom za življenjsko delo in to star komaj 31 let.

Viki Grošelj je slovenski Messner, kot ga nekateri radi imenujejo in

je od 1975. do 1993. leta osvojil deset osemtisočakov in lani oktobra 
kot prvi Slovenec odsmučal z vrha Čo Oja brez dodatnega kisika. Med 
ostalimi lovorikami je tudi ta. da je osvojil vse najvišje vrhove konti
nentov. Viki je tudi predsednik slovenskega dela mednarodnega zdru
ženja Mountain VVilderness, ki skrbi za ohranitev neokrnjene narave 
visokogorja.

Rdeča nit prireditve je bila igrica o odhodu treh alpinistov skupaj v 
goro, o prijateljstvu in zaupanju v sposobnosti drugega. Gostje pa so 
se spoprijeli z učenci tudi v plezanju po plezalni steni. Osmošolci so 
posneli film z bolj ali manj znanimi krajani naše občine in tudi prika
zali, kako uspešni so bili pri pogovorih preko interneta z Rcinholdom 
Messnerjem in Stipetom Božičem.

V svojih pismih sta predsednika slovenske države in vlade zapisala 
svoje misli o alpinizmu in njihovem prispevku k prepoznavnosti naše 
države in njenega naroda.

Na svoje delo pri pripravi in izvedbi omenjene prireditve pa mo
rajo biti ponosni tudi pirniški učenci in učitelji s svojo ravnateljico.

Košarkarske novice
Medvode - Medvoški košarkarji kadeti so tesno izgubili na Jesenicah 

in sicer z rezultatom 70:76 in so trenutno drugi v 11. SKL - zahod BI.
Mnogo bolj pa so bili uspešni mladinci v Cerknem, kjer so zmagali 

z rezultatom 135:81 in so trenutno prvi v II. SKL - zahod BI in se tako 
borijo za prvaka II SKL.

Člani pa so odigrali tekmo 15. kroga II. SKL - zahod z ekipo Ježice 
in izgubili 81:91 in so na 7. mestu omenjene lige.

SOTOČJE - 13



Zanimivosti

New Swing Ouartet pri nas
Če že mora hiti sobota delovna, naj bo 

vsaj prijetna. Naša je bila. 5. januarja smo 
na OŠ Preska v Medvodah gostili člane 
New Stving Quarteta, katerih glasba je nam. 
osnovnošolcem, manj poznana. Simpatični 
člani zasedbe so nam priredili zanimiv in 
duhovit koncert ter nam tako približali tudi 
glasbene zvrsti, ki naj bi bile namenjene 
"odraslim”.

Ocenili so enoletno delo
Zbilje - Pred dobrim letom je bilo v Zbi

ljah ustanovljeno Kulturno umetniško dru
štvo, v katerem so se zbrali predvsem mla
di. Začeli so s klubskimi večeri, potem pa so 
med letom pripravili tri še posebej odmevne 
dogodke. Prvi je bil aprila lani, ko so v očiš
čevalni akciji pripravili smetiščno skulpturo

S fotografsko razstavo so obeležili 
tri lanske dogodke.
z naslovom Zemlja v smeteh. Drug zanimiv 
dogodek je bilo Kresovanje 23. julija, sep
tembra pa so se vključili v priprave in aktiv
nosti pri odprtju Uretovega kozolca v Zbi
ljah. Na občnem zboru so lanske aktivnosti 
še posebno poudarili in pohvalno ocenili vsi 
člani in med njimi tudi predstavniki krajev
ne skupnosti in Turističnega društva Zbilje. 
Dogovorili so se, da bodo nadaljevali s 
klubskimi večeri, predstavitvami krajanov, z 
manjšimi delavnicami, začeli bodo s šolo 
slikarstva, fotografij in videoprojekcij, lotili 
pa se bodo tudi izdelovanja splava.

Društvo, ki mu predseduje Andreja Mar
kovič, je ob občnem zboru pripravilo tudi 
dve zanimivi razstavi. Posebej so obeležili 
lanska tri dogajanja (Dan Zemlje, Kresova
nje in Odprtje Uretovega kozolca).

Predpraznične delavnice
Na osnovni šoli Pirniče so v mesecu decembru 2001 izpeljali 
delavnice, v katerih so sodelovali učenci šole pod vodstvom 

mentorjev - učiteljev.

Čas so posvetili izdelavi unikatnih voščilnic, prireditev za starše. Organizacijsko in vsebin- 
novoletnih šopkov in aranžmajev, peki piško- sko so prireditev oblikovali Metka Prinčič ob 
tov, ročni izdelavi papirja za voščilnice, barva- sodelovanju Marije Pipan in Igorja Velerja ter 
nju odlitkov, ki smo jih naredili sami iz mavca ostalih učiteljev in tajnice naše šole. Prireditev 
in fimo mase. Vsak učenec je izdelal papirna- z naslovom "Papirnata škatlica in...” je pones
lo škatlico za svoje domače. Delavnice so po- la med obiskovalce mnoge prijazne misli o sre-
tekale v času po pouku, a vendar so privabile či, dobre želje, pesem otrok. Svoje želje sta s
veliko učencev. V svojo sredino so povabili pesmijo dodala še Dušan Uršič in skupina Na-
tudi cvetličarko, ki je svetovala in pomagala smeh.
pri izdelavi novoletnih aranžmajev.

Najpomembnejši del veselega decembra pa Ponosni na svoje delo smo se razšli s prijetni- 
je bila prirpava na (že tradicionalno) novoletno mi mislimi drug na drugega.

Noga več vredna kot mercedes
Član občinskega sveta Občine Medvode 

Anton Lah je v sejno sobo prenesel glas ljud
stva, ki je zimski službi v središču Medvod 
pripisal enico, vsaj kar se pločnikov tiče. Tak 
glas je segel tudi do našega uredništva v 
imenu ljudi, ki so vsakodnevni uporabniki 
pločnika na Donovi cesti. Pravijo, da se 
zavedajo, da so vremenske razmere same 
pripomogle k ledeni skorji na pločnikih, ne 
morejo pa sprejeti dejstva, da je "drsalnica” 
okrog novega leta predolgo ostala neposuta. 
Najbolj iskriva je bila izjava ene izmed kra
jank, češ ali se lastniki oziroma upravljale! 
teh javnih površin ne zavedajo, da jih v 
primeru poškodbe lahko tudi kdo obtoži. 
"Takrat pa bo moja noga veliko več vredna 
kot mercedes, ki se vozi po spluženi in posu
ti cesti," je še dodala.

Prej ravnateljica - 
sedaj vršilka dolžnosti

Od 14. januarja dalje je vršilka dolžnosti 
ravnateljice Vrtca Medvode Mojca Sešek, 
dosedanja ravnateljica, ki ji je dan pred lem 
potekel mandat. Na razpis za prosto delovno 
mesto, ki ga je svet Vrtca Medvode objavil v

časopisu Delo v začetku meseca oktobra se 
namreč ni prijavil prav noben kandidat. Zato 
je imel svet zavoda, v skladu z zakonodajo, 
pravico oziroma dolžnost imenovati vršilca! 
dolžnosti ravnatelja izmed strokovnih 
delavcev, vendar največ za leto dni. Ker tudi 
med strokovnimi delavci ni bilo nobene 
pobude za prevzem te funkcije, je svet Vrtca 
Medvode sprejel sklep, da Mojca Sešek še 
naprej, torej do ponovitve razpisa in izbire 
kandidata, opravlja delo kot vršilka dolžnosti 
ravnateljice.

Občina Medvode
vabi vse krajane 

na tradicionalno pustovanje, 
ki bo na parkirnem prostoru 

BC Mercator Gorenjska
v Medvodah,

v nedeljo, 10. februarja 
2002, ob 14.00 uri. 
Krofi in čaj za vse 

otroške naske.
Vabljeni!
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ŠENTVID 
PRUŠNIKOVA 77 

Telelon: 01 51 22 454
Delovni čas:

9. -13. in 15. • 18.

MEDVODE 
Pritličje 8C LOKA 

Telefon: 01 3612 913
Delovni čas: 9. -19., 

sobota: 9. -12.

TISSOT, SVVATCH, LONGINES, MAURICE LACROIK, VIC- 
TORINOK, ETERNA, SEIKO, FESTINA, FOSSIL, GUI,...

Razlogi za obisk:
• kvalitetne ročne ure vseh 

cenovnih razredov
• izredno lep in modni srebrni nakit, 

ki privablja kupce celo iz Ljubljane 
in drugih krajev

• izbran zlat nakit
• čudovite stenske in namizne ure, 

budilke, vremenske postaje...
• velika izbira vsakovrstnih pasov za ure
• servis s 40-letno tradicijo - popravila 

ur in nakita, graviranje
• in nenazadnje, simpatični in prijazni 

prodajalki, ki vas pričakujeta vsak 
dan od 9. do 19. ure

Zahvaljujemo se vam za vse dosedanje 
nakupe in se obenem veselimo vašega 
ponovnega ali pa celo prvega obiska.

Rešitev nagradne križanke
Dobili smo 1214 rešitev. Srečni izžrebanci Gostišča Jezero so: kmečka pojedina za 2 osebi - Jelka Graj- 

zar, Valburga 34,1216 Smlednik; obložena krača za 2 osebi - Vanja Močnik, Kalanova 5,1215 Medvode; 
bikova jajca za 2 osebi - Darinka Andromako, Kržišnikova 3,1215 Medvode.

Tri nagrade Gorenjskega glasa dobijo: Saša Malovrh, Brezovica 9,1215 Medvode; Miha Šušteršič, Sora 
8/a, 1215 Medvode; Anton Kuzele, Spodnje Pirniče 19B, 1215 Medvode. Za nagrade Gostišča Jeze
ro naj se srečni dobitniki oglasijo v Gostišču Jezero z osebnim dokumentom, nagrade Gorenjskega 
glasa pa bomo poslali po pošti. Čestitamo!

Urarstvo GROBELNIK bo srečnim 
izžrebancem podarila tri lepe nagrade:
1. nagrada: ročna ura SVVATCH
2. nagrada: budilka
3. nagrada: švicarski nožek

Tri lepe nagrade tokrat prispeva Gorenjski glas. Rešitve 
križanke (nagradno geslo, sestavljeno iz črk z 
oštevilčenih polj in vpisano v kupon križanke) pošljite 
na dopisnicah do vključno 22. februarja 2002 na 
Gorenjski glas, Zoisova 1, 4001 Kranj, ali pa oddajte v 
Turističnem društvu Škofja Loka oz. v malooglasni 
službi Gorenjskega glasa v avli poslovnega stolpiča 
Zoisova 1 v Kranju.

RAČUNOVODSKO FINANČNE 
STORITVE

Zbilje 7j, 1215 Medvode 
GSM: 041/72 32 26 

tel.: 01/ 36 17 006 
fax: 01/ 36 17 007 

e-mail: rrcfinance@siol.net
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Oglasi

SENČILA STARIČ, s.p.
SNEBERSKA 20E, LJUBLJANA - POLJE 
tel., Iax: 01/5282-145, PE Zgornje Pirniče 44b 
tel., fax: 01/3621-700, GSM: 041/629-521 
internet: http:www.sencila-staric.si 
e-mail: info@sencila-staric.si

IZDELAVA, MONTAŽA, SERVIS ROLET, 
ŽALUZIJ, LAMELNIH ZAVES, 

KOMARNIKOV, TEND, 
GARAŽNIH ROLO VRAT

DOM Medvode, d.o.o.
Zbiljska cesta 15, Sl - 1215 Medvode

MOŠKI IN ŽENSKI FRIZERSKI SALON V DOMU 
STAREJŠIH OBČANOV MEDVODE

Delovni čas:
Ponedeljek: 9.00 - 17.00 ure 
Sreda: 9.00 -17.00 ure 
Četrtek: 9.00 -17.00 ure
Naročila sprejemamo po predhodnem klicu po tel.: 01 3625 429

Autoemona, d.d.
Pooblaščeni servis 
in prodaja vozil Škoda
Ljubljana, Celovška 252 
telefon prodaja: 01 518 2000 
telefon servis: 01 519 1558

Delovni čas: pon - pet 6.00 - 18.00, sob. 8.00 -13.00

PONOVOLETNO DARILO - PRIHRANEK DO 250.000 SIT

^/tgoi/toa £udka
NA PUSTNO SOBOTO 

VSAKI STRANKI 
PODARIMO KROF!

geAtouda Šetinc, s.p. 
^goAnje ^Ptitnlče 91 

1215 vMedvode

DOM Medvode, d.o.o.
Zbiljska cesta 15, Sl -1215 Medvode 
tel.: 01/36 25 400

Po slavnostni otvoritvi smo v Domu Med
vode začeli z vsemi aktivnostmi povezanimi 
s storitveno dejavnostjo. Tako smo odprli 
tudi restavracijo in kavarno, ki sta popolno
ma odprtega tipa in nudita:

Restavracija:
- jedi po naročilu (do 12. do 20. ure)
- malice in kosila (od 9.30 ure dalje)

Kavarna je odprta 
od 8. do 20. ure in nudi:
- vse vrste napitkov, brezalkoholne 

in alkoholne pijače
- sveže slaščice
- čajno pecivo (pakirano po 1 /2 kg)
V Domu Medvode pa Vam spečemo tudi 
slastne torte po predhodnem naročilu. 
Oglasimo se na tel. 01/36 25 412 
(Restavracija)

OBVESTILO
Uporabnike notarskih storitev 
obveščam, da sem notarsko 
pisarno preselil na novi naslov: 
Trg prekomorskih brigad 2, 
Ljubljana - Šiška (zgradba 
bivše občine Ljubljana - Šiška, 
poleg kina Šiška).

Notar Jože Dernovšek

SERVIS, MONTAŽA IN PRODAJA AVTO KLIME, ELEKTRONSKE REGULACIJE, 
DVIŽNE STREHE, GRELCI, HLADILNE KOMORE IN TRBO KOMPRESORJEV. 

AKCIJA V MESECU FEBRUARJU: 10 % POPUSTA NA NOVO 
VGRAJENIH KLIMATSKIH NAPRAVAH.

Delovni čas: ponedeljek - petek od 8. -12. in 13. -17, sobota zaprto G3IT6tt
Turbochargers

H*ad» I«* A
Delavnica: Zavrh 14a, 1211 Šmartno pod Šmarno goro Schwitzer

Tel: 01/36 23 230, faks: 01/36 23 231 »VM L^1II,IL4III
www.beja.sl, e-mail: beja@slol.net ^
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